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Predavanje Fa na Fa-konferenciji povodom 10.
godišnjice osnivanja Minghui web stranice

Li Hongzhi
SAD, 06.09.2009.

(Svi Dafa učenici su se ustali i toplo plješću. Učitelj se smiješi i signalizira svima da
sjednu.)

Rijetke su prilike za osoblje Minghuija* da se okupe na sastanku; nemate puno prilika
da zajednički dijelite i razmjenjujete iskustva uživo. Stoga sam pomislio da bih vam se
danas mogao pridružiti. Ovo što sam upravo rekao je itekako istinito jer su neki Dafa
učenici uložili sav svoj trud u Minghui web stranicu, radeći iznimno naporno. Ja sam
svjestan toga.

Moglo bi se reći da među web stranicama koje vode Dafa učenici, ova je ključna. Od
dana kada je oformljena čvrsto se utemeljila kao alat za kultivaciju Dafa učenika i za
njihovu razmjenu iskustava, a svrha joj je i da pravovremeno izvještava o progonu Dafa
učenika. Stoga je uloga koju je zauzeo Minghui posebno odlučujuća, postavši trn u oku
zla. To znači da ova web stranica mora postaviti naglasak na sigurnosti više nego druge
web stranice, ne dopuštajući zlu da iskoristi bilo kakve propuste, jer ova web stranica je
u mogućnosti pravovremeno, direktno izvještavati o progonu kojem su podvrgnuti Dafa
učenici; (izvještaji Minghuija) nisu utemeljeni na informacijama iz treće ruke, nego su
utemeljeni na izravno dobivenim informacijama iz prve ruke. Minghui ima svoje načine
stupanja u kontakt s Dafa učenicima unutar Kine i sve ove godine je u operativnom
smislu uspio biti poprilično stabilan. To je izravno povezano sa kultivacijskim stanjima
onih koji rade na Minghuiju, posebno onih Dafa učenika na čelu, kao i sa njihovim
osjećajem odgovornosti. To je suprotstavljanje zlu. Jedinstvena priroda Minghuija znači
da su neki Dafa učenici koji sudjeluju relativno izolirani i donekle imaju manje prilika da
razmjenjuju iskustva s drugim učenicima. To im otežava stvari.

Što god da je slučaj, jednostavno je izuzetno da je Minghui došao do današnjeg dana. Po
pitanju uloge koju je do sada imao, on je moćno razotkrio progon od strane zla,
posebno zadnjih godina. Od početka progona, on i dalje pravovremeno pruža istinitu
sliku kultivacijskog stanja Dafa učenika i služi kao mjesto spajanja svih učenika. Učenici
od svukuda – bili oni unutar Kine ili izvan Kine, bilo gdje da se nalaze – mogu dijeliti
svoja iskustva putem Minghui web stranice. Pružajući Dafa učenicima takav kanal u
njihovoj kultivaciji, svatko je u stanju vrlo brzo saznati o cjelokupnoj situaciji kultivacije
Dafa učenika; a web stranica također služi i kao indirektni način komunikacije. To je
odlično.
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Izuzimajući Minghui i nekoliko drugih web stranica koje govore iz drugačijeg kuta, sve
web stranice (koje ste utemeljili) izvještavaju o situaciji Dafa učenika i o progonu kao
normalni medijski entiteti u društvu. Međutim, Minghui je izravniji jer zauzima stajalište
Dafa učenika, oslikavajući kako napreduje kultivacija Dafa učenika kao i progon. Od
posebnog značaja je i činjenica da je u stanju dobiti informacije iz prve ruke. To nije
nešto što mogu druge web stranice, stoga to još više govori o važnosti uloge koju
Minghui ima. Stoga, bez obzira na sve, trebate uraditi još bolji posao vodeći web
stranicu i obratiti posebnu pozornost na sigurnost – da sakrijete stvari od zla.

Po pitanju kultivacijskog oblika, Falun Gong nema ništa skrivati. Međutim, s obzirom da
nas zla KPK progoni, moramo biti na oprezu. Ona neprestano obmanjuje kineski narod,
kao i ostatak svijeta, sprječavajući da ljudi saznaju o njenim zločinima kroz povijest kao i
realnu situaciju s njenim progonom Dafa učenika; Ona skriva istinski izgled svog
zlobnog lica, koristeći svakakve zlobne načine u progonu. Stoga, želimo biti na oprezu i
otkriti njene zlobne zločine. Morate ovaj alat (Minghui) još nadograditi, i trebate biti još
bolji u tome. Istovremeno, ne smijete popustiti u vašoj osobnoj kultivaciji, jer Minghui
će biti sve uspješniji i još više izvanredan jedino ako vi uspijete biti bolji kao pojedinci i u
kultivaciji.

Kroz otkrivanje zla, spašavanje živih bića i pomaganje Učitelju da ispravi Fa, Minghui je
utemeljio svoju moćnu vrlinu i uistinu je izvanredan. Moguće je da će se u budućnosti, u
njihovim razgovorima, živa bića odnositi prema njemu također kao prema nečemu
izvanrednom. Razlog tomu je to što Minghui izvještava sa drugačije polazišne točke i
razlikuje se od svih drugih medija (koje vode Dafa učenici), koji funkcioniraju kao
normalni mediji u društvu. Druga stvar je da je web stranica uspjela, unatoč teškim
okolnostima, konzistentno održavati kontakt s Dafa učenicima unutar Kine, na taj način
dobivajući informacije iz prve ruke. To je nešto što drugi mediji nisu uspjeli učiniti,
uključujući velike, međunarodne medijske agencije. Ne obraćajte pažnju na opseg
utjecaja koji web stranica ima trenutno: u budućnosti će ljudi biti svjesni njene važnosti.
Zapravo, čak i sada mnogi glavni mediji, obavještajne službe skoro svake zemlje, kao i
organizacije i pojedinci u svakoj državi koje zanimaju ljudska prava u Kini, svi posjećuju
Minghui web stranicu i prate je sa zanimanjem. Znaju da je (ono o čemu izvještava)
istinito. Samo se radi o tome da zbog ekonomskih interesa, nacionalnih interesa, ili zbog
određenih međunarodnih okolnosti, oni glume ignoranciju i ne namjeravaju, ne usuđuju
se ili ne žele isprovocirati zlu KPK. Međutim, u bliskoj budućnosti svi ljudi će se trebati
suočiti s cijelom ovom situacijom. Istina sve više izlazi na vidjelo i tko god se ne suoči s
tim, tko god se ne uspije suočiti s realnošću, neće imati budućnost.

Ne dajte da vas zavara činjenica da društvo trenutno ide naprijed kao i uobičajeno,
zauzeto kao nikad ranije, sa svim stvarima koje se odvijaju naizgled normalno. Naravno,
takvo je stanje ljudskih stvari, ali čovjek nije ovdje zbog toga. Povijesni period tijekom
kojeg se odvijao proces stvaranja civilizacije za ljudsko društvo je sada iza nas, kao što je
i proces potpunog uspostavljanja riznice kulture koja bi ljudima omogućila da u
posljednjem trenu razumiju Dafa. Stoga je današnje vrijeme namijenjeno za ljude da
sada iskoriste sve što su naučili kroz povijest kako bi se racionalno suočili s ovom
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finalnom epizodom. Kako osoba odabire, i što odabire – sve počinje sada. Ali čovjek je
neprestano griješio tijekom povijesti, stoga dok ljudi donose svoje izbore, postoje
bogovi koji se koriste zlom da ometaju, pa je to postalo teško iskušenje za ljude i živa
bića. Ponuđen je put kojim se može izaći, ali da bi se pružila prilika onima koji još uvijek
imaju dobre misli da budu spašeni: Dafa učenici su počeli objašnjavati istinu. Dafa
učenici su trenutno nada za spasenje ljudi u svakoj regiji. Dostigavši točku na kojoj se
danas nalazi, povijest ljudskog roda je ušla u stadij kulminacije.

U finalnom razvoju događanja, također su uključeni faktori kojima je namjena da
testiraju Dafa učenike, jer svaki Dafa učenik stremi kultivaciji do Ispunjenja.
Istovremeno, Dafa učenici imaju ogromnu odgovornost: više od samo svog Ispunjenja,
svatko mora nositi misiju spašavanja ljudi svijeta, živih bića. To nikad u povijesti nije bio
slučaj. U prošlosti, kad bi netko prenosio Fa ili govorio o spašavanju živih bića, radilo se
jedino o osnaživanju i kompletiranju kulture koja je ljudska povijest. Kršćanstvo i
budizam su se rasprostranili unutar svojih određenih sfera tijekom povijesti, ali to je
zapravo bilo zbog utemeljenja kulturološke komponente putem koje čovjek razumije
božansko. Međutim, širenje Dafa u svijetu je drugačije. U ovom slučaju cijelo
čovječanstvo je suočeno sa pitanjem hoće li svatko na kraju dobiti spasenje. Ova
ogromna pozornica ispred nas danas – pozornica ljudskog roda – bila je pripremljena
za Dafa i Dafa učenike. U kojem god projektu ili inicijativi sudjelovali, ili bilo čim se bavili
da spasite živa bića, svi biste trebali biti marljivi u tome i to dobro privesti kraju. To je
posebno istina za Minghui web stranicu, koja je u kratkom vremenu rada već utemeljila
moćnu vrlinu. Dafa učenici to shvaćaju i Učitelj je jako dobro svjestan, čak joj se i ljudi
svijeta dive, a to čak uključuje i one zle. U ovoj finalnoj fazi biste trebali biti još bolji u
tome i učiniti ju još moćnijom. Ne možete posustati. Što su okolnosti lakše, vi trebate
manje posustajati. Što su okolnosti opuštenije, vama je lakše da popustite u razmišljanju
i da se opustite. To neće funkcionirati. Imperativno je da je dobro vodite. To je zapravo i
svrha ovog današnjeg sastanka – da zajedno razmjenjujete uvide na temelju Fa i da se
unaprijedite na temelju Fa. Isto je kao i svaki put kada smo u prošlosti održavali Fa
konferencije na kojima ste svi mogli otkriti u čemu ste nedovoljno dobri, napraviti skok
naprijed u svojoj kultivaciji i stoga bolje ispuniti uloge u projektima ili timovima u kojima
se nalazite. Ista stvar je i sa današnjim sastankom. Kroz današnju razmjenu iskustava
možete krenuti naprijed i bolje obaviti posao koji trebate obaviti.

Učitelj ne govori ove stvari samo zato što su one ugodne za čuti. Minghui je zaista
odigrao ogromnu ulogu. Kultivatori, naravno, ponekad rade stvari ili sagledavaju stvari
ljudskim mislima. To se ponekad događa. Da svi razmatraju stvari ispravnim mislima,
rekao bih da više ne bi imali potrebe da se kultiviraju. (Smije se) A kada se pojavi ljudsko
razmišljanje, postoje problemi i stvari u kojima ste nedovoljno dobri; postoje problemi u
suradnji i smetnje koje rezultiraju iz straha. Sve to se pojavljuje. Ali, bilo kako bilo,
sveukupno stvari napreduju na zdrav način i glavno tijelo djeluje iznimno dobro.

Razgovarali ste o puno stvari jutros, tako da možda imate nekih pitanja koja biste me
željeli pitati. Nije bilo jednostavno da se okupimo. Možemo zajedno istražiti pitanja koja
mi želite postaviti i ja ću odgovoriti na ona na koja budem mogao. (Kratka pauza,
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entuzijastični pljesak)

Učenik: Jesu li publikacije Minghuija potrebne jedino za vrijeme Fa – ispravljanja ili su
nešto što će se prenijeti i kasnijim generacijama?

Učitelj: Mislim da je sadržaj Minghuija dragocjen materijal prikupljen kroz kultivaciju
Dafa učenika. U budućnosti neće biti progona, stoga se Minghui tada neće morati
brinuti o povjerljivosti stvari ili otkrivati zli progon (smijeh), zato što će situacija biti
drugačija. Ali Minghui je medijska ispostava, iako otvoreno izvještava o procesu i stanju
kultivacije Dafa učenika, mislim da će, budući da je medijska ispostava, najvjerojatnije
biti prenesen budućim generacijama. Čak i ako ga ne prenesete njima, buduća
potomstva će sa srcem cijeniti pojam „Minghui web stranica.“ Ali, mogao bi čak postati
glavni medijski entitet koji operira u regularnom društvu. Mislim da bi moglo tako biti.
(Učitelj se smiješi) (Svi plješću)

Učenik: Tijekom svojih prvih 10 godina, Minghui se fokusirao na osiguravanje da
materijal koji se odnosi na kultivaciju dostiže određeni standard i fokusirao se na
otkrivanje progona u Kini. Bi li se ubuduće trebao povećati trud u objašnjavanju istine
visoko obrazovanim ljudima i glavnoj struji zapadnjačkog društva?

Učitelj: Minghui je do sada pružao izravni zapis kultivacije Dafa učenika. Što se tiče
osiguravanja standarda, medijska ispostava bi zasigurno trebala dobro obavljati posao, a
to je posebno važno za Minghui. Svi ste vi kultivatori i znate o čemu biste trebali, a o
čemu ne biste trebali izvještavati. Ako se neispravni pogledi ili manjkava razumijevanja
objave online – posebno na Minghuiju – to bi utjecalo na novije učenike.

Možete međusobno prodiskutirati i odlučiti trebate li pojačati trud u objašnjavanju
istine određenim grupama, u vremenu koje dolazi. Ali kao web stranici, put za Minghui
je već uređen. To je vaš put, vaš pristup i smjer vaše web stranice. Način na koji
obavljate stvari sada je odraz vaše vlastite najbolje procjene, stoga biste trebali nastaviti
na način kao do sada. Osim ako progon prestane i ne bude bilo potrebe da se otkriva zlo
jer će istina svima biti poznata – a tada će stvari biti drugačije – (vaš pristup) se ne bi
trebao puno mijenjati.

Učenik: Izvedbe Shen Yuna su bez mane i zaista mogu imati učinak spašavanja živih bića
i mogu imati velik utjecaj na ljude. U isto vrijeme je rad koji obavljaju Dafa učenici dosta
grub, oni se ne trude imati visok nivo i jedva da obraćaju pažnju na stvarne rezultate
svega što čine.

Učitelj: (Smiješeći se) Odnosi li se to na neke od načina i metoda kojima se ljudi služe u
promocijama i prodaji karata? Izvedbe Shen Yuna su visokog kalibra, naravno. To je
utemeljeno. U najmanju ruku možemo reći da trenutno ne postoji nijedna druga
produkcija koja se može usporediti sa Shen Yunom. Međutim, način na koji smo na
početku predstavili Shen Yun publici je bio donekle neotmjen. Sa svim uvijek postoji
proces u kojem osoba ide od toga da ne zna kako nešto učiniti do toga da zna; i kako
osoba postupno stječe iskustvo i vještine, osoba nauči dobro obavljati stvari. Zaista
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postoji proces.

Učitelj trenutno nadgleda stvari vezane za Shen Yun, a to je zbog toga što je razina
visoka po pitanju tehničke sofisticiranosti kao i koordinacije svih različitih elemenata
koji su uključeni u to, od kojih svaki podrazumijeva posebnu stručnost. Mnogi Dafa
učenici su to željeli napraviti, ali kada su pokušali, rezultati nisu bili tako idealni. Želio
sam do zrelosti voditi Dafa učenike koji su željeli potvrđivati Fa i spašavati živa bića
putem ovog umjetničkog oblika, i naravno, jednom kad sam se ja uključio, to je postalo
nešto potpuno drugačije. Ako ja nešto uradim, ja ću to učiniti najboljim, najboljim na
svijetu. (Učitelj se smiješi) (Pljesak) Međutim, promocija predstave i prodavanje karata
zavisi od Dafa učenika u svakoj regiji. Budući da postoje rascjepi u kultivacijskim
stanjima učenika na svakom mjestu, postoje velike razlike u tome koliko dobro oni
surađuju, a čak je bilo i razlike u tome kako su ideje o prodavanju karata i prezentiranju
predstave odjeknule među učenicima. Stoga, neminovno je da postoje razlike u pristupu
i kvaliteti. Također, nikad ranije niste radili takve stvari, i učenici u nekim područjima
nisu ništa znali o takvim stvarima. Stoga, morate proći kroz proces o kojem smo
razgovarali, a to je učenje kako nešto uraditi od samog početka. Vi ćete postupno
naučiti kako obaviti te stvari i steći ćete to znanje, i kvaliteta će se postupno poboljšati.

Učenik: Imam pitanje vezano za zaposlenike koji rade puno radno vrijeme na Minghuiju.
Rade na sajtu puno radno vrijeme zadnjih deset i više godina, bez bilo kakvih prihoda ili
običnog zaposlenja, tako da su počeli tražiti regularne poslove. Pod trenutnim
okolnostima, bili bilo u redu da apliciramo za standardne izvore financiranja?

Učitelj: Kada imamo osoblje koje radi puno radno vrijeme to može osigurati da Minghui
glatko funkcionira i da izvještaji teku bez prekida, što je važno. Mislim da svi vi
produbljujete vaše razumijevanje kroz današnji sastanak. Ali vi trebate biti ti koji će
smisliti kako riješiti takve izazove i vi trebate biti ti koji će uložiti trud. Zadatak dobrog
vođenja Minghuija je posao od ogromne važnosti i to je nešto što spašava ljude.
Pokušajte riješiti izazove koji su se pojavili radeći i diskutirajući zajedno.

Ako želite aplicirati za financiranje od strane običnih ljudi, možete to učiniti. Situacija je
bila drugačija prije nekoliko godina. U to vrijeme je zaista bilo puno zla koje je utjecalo
na cijelo čovječanstvo i kontroliralo sve grupe ljudi. Stvari su sada drugačije. Ljudi se
sada bude i većina zla je očišćena, stoga je zlo izgubilo sposobnost da kontrolira javnost.
Budući da je takva situacija možete pokušati i vidjeti kako bude išlo.

Učenik: Radeći na Minghuiju bitno je održavati sigurnost i ne biti u centru pažnje. Zbog
toga mi koji smo izvan Kine često osjećamo pritisak od našeg okruženja i nekima od nas
se čini teško na najbolji način iskoristiti svoje sposobnosti ili koordinirati rad s drugima.
Kad su drugi projekti pokušavali uvjeriti učenike koji rade na Minghuiju da im bi se
trebali pridružiti, neki od njih bi čak nesmotreno izjavili: „I dalje radiš na Minghuiju, u
ovom vremenskom periodu?“

Učitelj: O kojem god vremenskom periodu se radilo, i dalje trebate raditi na Minghuiju.
Očito je da postoje problemi sa takvim komentarima. Iako Minghui vidno ne utječe na
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društvo kao što to možda čine ostale medijske ispostave, iako možda nema puno
sadržaja koji je zanimljiv običnim ljudima, on svejedno oslikava kultivacijsko stanje Dafa
učenika bez filtriranja i izvještava o progonu i stvarima kroz koje prolaze. Stoga je od
glavnog značaja i važnosti. Na neki način, ostale medijske ispostave nemaju sposobnost
da to rade upravo sada. Kad bi neka od drugih medijskih ispostava prestala postojati,
postojale bi druge koje bi obavljale njen posao. Ali, da nema Minghuija, nijedna medijska
ispostava ga ne bi mogla zamijeniti. Zbog toga kažem da ne samo da Minghui treba
nastaviti, nego također treba biti dobro vođen.

Učenik: Želimo da engleska verzija Minghuija kao i izdanja na drugim jezicima
funkcioniraju kao učinkoviti instrumenti za informiranje glavne struje zapadnjačkog
društva o Falun Gongu, kao i da budu učinkoviti izvori za Dafa učenike koji su u kontaktu
s vladom. Web stranice bi trebale biti financijski isplativ i učinkovit pristup za to.
Međutim, nismo sigurni jesu li također potrebni i tiskani materijali.

Učitelj: Ne-kineska izdanja Minghuija su uistinu vrlo važna za brojne nacionalnosti koje
postoje te za vlade i organizacije ljudskih prava koje ih čitaju. Kada ste ranije prikazivali
činjenična stanja o situaciji Dafa učenika, mali broj ljudi je želio čitati. To je donekle bilo
zbog faktora zlih elemenata koji su kontrolirali ljude; drugi faktor je bio da su ljudi
uzimali u obzir vlastite interese dok su birali između snažne države kontrolirane od
strane zle KPK i ranjive grupe poput Falun Gonga te su se odlučili ne suočavati se s
problemom. Sada su stvari drugačije. Zli elementi koji su kontrolirali ljudska bića su
uništeni i ljudi se bude. Ranije, kada su zli elementi iza KPK kontrolirali ljude, glavne
svjetske novine i televizijske postaje skoro bez iznimke nisu imale hrabrosti izvještavati
o tom pitanju. Ali, sada to rade i govore o tome. Počeli su obraćati pozornost na KPK-ov
progon Falun Gong učenika. Neke stvari se suptilno mijenjaju, stoga kada se radi o tome
kojim posebnim pristupima krenuti, možete pokušati i vidite čine li se stvari izvedive.

Učenik: Osjećamo da bi pokrivenost o događajima iz svijeta na Minghui trebala biti
bogatija i nadamo se da ćemo vratiti učenike koji su prije radili za Minghui. Možemo li im
reći da je Minghuijevo izvještavanje o stvarima izvan Kine i dalje važno? Ako čvrsto ne
vjeruju u važnost Minghuija, prilično je teško ohrabriti ih da se potrude oko izvještaja iz
inozemstva.

Učitelj: Maloprije sam rekao: Minghui je vrlo važan. Informacije iz prve ruke koje dobiva
iz Kine su definitivno pouzdane i niti jedna druga web stranica ne pristupa
informacijama iz istog kuta – tj. kao prozor u kultivaciju Dafa učenika. Onda kao Dafa
učenici, trebate održavati pozitivan stav o Minghuiju, bez obzira na razmišljanja običnih
ljudi. Postoje neki koji ne promatraju Minghui u pozitivnom svjetlu i rekao bih da oni
imaju problem. Ako ništa drugo, sigurno ga imaju po tom pitanju. Budući da Minghui
izravno izvještava o kultivacijskom stanju glavnog tijela Dafa učenika, on igra ključnu
ulogu u omogućavanju razmjene iskustava među Dafa učenicima diljem svijeta, a to je
nešto što niti jedna druga medijska ispostava ne može učiniti. Niti mogu izvještavati iz
kuta na koji Minghui to radi. To je ono što Minghui čini drugačijim. Naravno, neizbježno
je da će se pojaviti nedostaci. Ali, kultivirajući se i sazrijevajući, unaprijedit će te se po
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pitanju tih stvari i ojačat ćete u procesu.

Učenik: Dafa učenicima u kontinentalnoj Kini godinama nedostaje veća količina DVD-
ova za distribuciju. Mogu li kultivatori s Minghuija ili oni koji su radili za FGMTV
nastaviti proizvoditi programe koji objašnjavaju činjenice o Falun Gongu za
kontinentalnu Kinu?

Učitelj: Ne mogu se uključiti u specifikacije tih stvari. Ako ti učenici imaju uvjete i
vrijeme koje je potrebno, onda mogu ići naprijed i raditi zajedno s njima. Nemam
primjedbi. Ako već rade na drugim projektima ili inicijativama, onda biste trebali
pogledati pitanja koordinacije stvari. Porazgovarajte s njima. Ti DVD-ovi su učinili puno
dobra. Možete učiniti to što ste opisali ako uvjeti dozvoljavaju.

Učenik: Svakog dana smo umorni i napravili smo puno posla. Ali, ipak nismo vidjeli
primjetno bolje rezultate u spašavanju ljudi. Izgleda da nas nešto blokira.

Učitelj: Zasigurno postoje izazovi, i zaista ćete biti umorni. Oni među vama koji su na
čelu imaju malo vremena za odmor, znam. Rekli ste da rezultati koje imate u spašavanju
živih bića, spašavanju ljudi nisu primjetni. Ja ne mislim da je tako. Na rad Minghuija
referiraju razni mediji koji ga promatraju, i oni će saznati o situaciji (vezano za Dafa) iz
stvari o kojima se izvještava na stranici. Također, sve više i više običnih ljudi prepoznaje
Minghui, a neki će čitati Minghui nakon što upoznaju Dafa.

Učenik: Shvatio sam da, kako bismo što brže spasili ljude, trebamo prvenstveno pomoći
učenicima u Kini koji nisu istupili naprijed te da to učine što prije. Mala mjesta za učenje
Fa su uspostavljena u nekim dijelovima Kine, i u njima ljudi pomažu jedni drugima, što je
imalo veliki učinak. Možemo li iskoristiti Minghui da ohrabrimo učenike u Kini da oforme
male grupe za učenje Fa, kako bi bili u mogućnosti bolje dijeliti iskustva jedni s drugima i
međusobno si pomagati, i dalje imajući u vidu pitanje sigurnosti?

Učitelj: Grupe za učenje Fa, vježbališta i konferencije za razmjenu iskustava – to su
stvari koje sam vam dao, i ja sam oduvijek podržavao da se njima služite. Ali
kultivacijska stanja nekih učenika su takva da zanemaruju sigurnost do određenog
stupnja i u trenu, kada su uzbuđeni, zaborave na sve; ili u drugim slučajevima je problem
da ljudi idu u ekstreme; a također postoje i oni koji su vezani za pokazivanje samih sebe.
Svaki od tih problema će uzrokovati gubitke ili će naše učenike dovesti u opasnost. U
redu je da napravite to o čemu ste me pitali, ali takve stvari se ne bi trebale napraviti
neoprezno.

Učenik: Neki učenici u Kini imaju puno iskustva u objašnjavanju istine i uspiju postići da
prolaznici naprave „tri istupa“ u roku od pet minuta. Neki učenici kažu ljudima da će biti
spašeni ako kažu: „Falun Dafa Hao.“ Međutim, neki kolege kultivatori smatraju da u tako
kratkom vremenu nije moguće dobro objasniti činjenice o Dafa i o progonu, stoga čak i
ako osoba pristane napraviti „tri istupa“, nije zajamčeno da će biti spašena. No, drugi
učenici smatraju da će, budući da je osoba stvorila tako dobru misao, ta osoba biti
spašena.

9



Učitelj: Kada osoba kaže da istupa iz zle KPK, ona više nije pod kontrolom zlih
elemenata KPK ili bogova u ovom univerzumu s kojima se Fa ispravljanje još nije
pozabavilo, i ta osoba postaje biće koje je iskazalo stav. Takvi ljudi pripadaju budućnosti,
i njih će paziti bogovi koji igraju pozitivne uloge. Ostatak njenog života i pitanja
budućnosti njenog bića će se preurediti. U trenutku kad se pojavi istinska misao osobe,
sve se počinje mijenjati.

Kada netko istupi iz KPK, više nije pod njenom kontrolom. Kada više nije pod njenom
kontrolom, odmah doživljava promjenu. O kakvoj promjeni je riječ? Njegovo tijelo je
očišćeno od otrovnih elemenata i faktora zlobne partije i on drugačije gleda na pitanja
vezana za Falun Gong i progon kojem je izložen. To se pojavljuje kao rezultat (njegovog
vlastitog čina istupanja iz partije), stoga će on ući u budućnost. Međutim, ako kaže: „ Ja
sam protiv KPK, ali ne odobravam ni Falun Gong,“ to znači da još nije zauzeo položaj, jer
treći izbor ne postoji.

Učenik: Minghui je praktično postavio standard i sadržaj za brošure i letke za
objašnjavanje istine. Ali, po pitanju TV programa, naši kolege kultivatori izvan Kine nisu
proizveli nikakve potpune DVD-ove od „Hrabrog putovanja između neba i zemlje“ još od
prije pet godina. Učenici iz Kine su sada u jedan DVD spojili razne kratke programe koji
podižu svijest o Dafa i kratke filmove koji otkrivaju KPK, poput onog o masakru na trgu
Tiananmen i o potresima. Međutim, kvaliteta bi mogla biti bolja. Znam da je proizvodnja
dobrog DVD-a za objašnjavanje istine veliki projekt, ali budući da mogu biti toliko snažni,
želio bih predložiti našim kolegama praktikantima izvan Kine koji imaju mogućnosti, da
ponovno to stave na prvo mjesto i da se ta dilema razriješi. Ne znam je li u redu dati
takav prijedlog kada su Dafa učenici toliko zauzeti.

Učitelj: Ako imate mogućnosti da napravite takve stvari, onda zajednički možete raditi
na njima. Ako nemate, onda to ne bi trebalo siliti. Ako nemate projekata koji su već
započeli, ako ne radite na nečemu toliko hitnom, ili ako neki učenici nisu uključeni u
ikakve projekte, a imaju potrebne vještine, onda možete pokušati.

Učenik: Može li Minghui organizirati diskusije o određenim temama, na temelju učestalih
problema poput straha, vezanosti za vrijeme, oslanjanja na obične ljude i sl.?

Učitelj: Zajedno možete diskutirati o bilo čemu vezanom za kultivaciju. Možete pisati
članke ili voditi kratkoročne kolumne. Ali, trebali biste dobro koordinirati rad na takvim
stvarima.

Učenik: Želio bih pitati poštovanog Učitelja kako gledati na situaciju u kojoj učenici
unutar Kine unajmljuju dobre odvjetnike u cilju pokretanja pravnih postupaka. U
mnogim slučajevima ti odvjetnici dobro i čvrsto govore na sudu, ali učenici i dalje
dobivaju iste kazne. Također ima učenika koji vjeruju da ako ne unajmimo odvjetnike koji
će za nas na sudu dati „izjavu o nevinosti“, to znači da priznajemo progon od strane zla.

Učitelj: Evo kako ja gledam na to. Ako imate mogućnosti i ako su uvjeti dobri, onda
mislim da biste trebali unajmiti odvjetnike. Zašto to kažem? Zar se Dafa učenici ne bi
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trebali kultivirati istovremeno se maksimalno usklađujući sa načinima običnih ljudi?
Onda razmotrite činjenicu da zla KPK govori kako je „velika, slavna i ispravna“ te da
ljudima svijeta govori kako poštuje zakon. Dobro, onda bih angažirao odvjetnika pa da
vidimo. Svaka riječ koju su izrekli neki od odvjetnika koji brane Falun Gong i Dafa
učenike u njihovim argumentima, bila je razumna i imala je veliki učinak. Iako su
rezultati bili različiti, način na koji te izjave otkrivaju zli progon predstavlja
objašnjavanje istine i spašavanje živih bića. Minghui i druge web stranice su objavile
izvještaje o progonu tih odvjetnika, a to je i dalje potvrdilo da je zakonodavni sustav zle
Partije prijevara; to još dublje otkriva pravu prirodu zle KPK. Iz tog razloga bi i dalje
trebalo angažirati odvjetnike.

Angažiranje odvjetnika i obrana na sudu mogu sami po sebi služiti za spasenje ljudi. Tko
god prisustvuje saslušanju, bio da je netko kojeg je poslala zla KPK ili običan građanin,
čut će činjenice koje odvjetnik racionalno prezentira. Zar se tim neće pobuditi dobrota
u tim ljudima? Neki suci bi zanijemili slušajući i pognuli bi glavu. Neki policajci su im čak
kasnije sa divljenjem dobacivali: „Dobro ste govorili!“ kad bi odvjetnici napuštali
sudnicu. To znači da se probudila dobrota tih ljudi. Čega se zlo boji? Zar se ne boji
upravo toga? Zbog toga smatram da je potrebno angažirati odvjetnike. Kada ljudi svijeta
budu imali hrabrosti istupiti i otvoreno govoriti, kada vide da je progon Falun Gonga zla
stvar, zar to nije vrijeme kada će se raspasti zla partija? Ljudi će znati da odmazda čeka
počinitelje i shvatit će da će zla Partija morati odgovarati kada padne. A oni koji su
umiješani u progon će shvatiti da će i oni u budućnosti biti poslani na sud. Zar ljudi
neće razmišljati o takvim stvarima? Zar to neće zapanjiti i uplašiti zlo? Neće li to
pomoći da se obuzda progon? Zlo se boji obrane koju ti odvjetnici izlažu, stoga ne
dopušta takvu obranu. Stoga, nije li to samo još jedan razlog više zbog čeka se to treba
uraditi? Rekavši to, ne forsirajte stvari ako uvjeti nisu dobri i ne odlazite u ekstreme. Ne
inzistirajte na tome čak i ako ne postoje uvjeti samo zato što je Učitelj rekao što je
rekao. Obvezno ostanite racionalni dok pomažete Učitelju u Fa – ispravljanju.

Učenik: Učenici u Kini sami prave knjige, u skladu sa sadašnjim okolnostima. Neki
učenici smatraju da je lijepa i elegantna izrada knjiga prikaz poštivanja prema Učitelju i
Fa, dok drugi smatraju da naši limitirani resursi trebaju biti potrošeni na izradu
materijala za objašnjavanje istine i spašavanje ljudi.

Učitelj: Tako je. Izrada elegantnih i prelijepih knjiga zaista trenutno nije potrebna u
kontinentalnoj Kini. S obzirom na trenutno stanje stvari, bez obzira na tamošnju
eleganciju izrade, one neće dostići kvalitetu tiskanja kakva je postignuta izvan Kine.
Zbog čega onda ulagati sav taj trud? Sve dok imate knjige za učenje Fa i dok to može
služiti da spasi ljude, to je dovoljno. Knjige mekog uveza su također dovoljno dobre.
Nije pravo vrijeme da se bavimo elegancijom. Umjesto toga biste sav trud trebali
posvetiti spašavanju ljudi. Ako trebate učiniti knjige malo elegantnijima da biste spasili
ljude, onda je to u redu. Ali, ako nije takav slučaj, onda fokus vašeg truda neka bude na
„tri stvari.“

Učenik: Na koji način Minghui može odigrati veću ulogu u spašavanju ljudi izvan Kine?
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Učitelj: Put kojim Minghui ide je takav kakav treba biti. Ciljanje na ljude izvan Kine nije
jedan od Minghuijevih posebnih zadataka. Ali s vremenom, kada svijet bolje upozna
Falun Gong, ljudi će sve više hrliti da čitaju Minghui. Bit će tako jer će shvatiti da su
Dafa učenici njihova nada za spasenje. Stvari će se tada promijeniti, ali sada se Minghui
fokusira na glavno tijelo progonjenih Dafa učenika i on je, kao nijedna druga medijska
ispostava, više kao prozor u kultivaciju Dafa učenika.

Učenik: Kada Dafa učenici dijele materijale na turističkim lokacijama ili na zračnim
lukama izvan Kine, na mnogim takvim mjestima većinom dijele novine i letke koji govore
o istupanju iz KPK. Materijale koji na izravniji način predstavljaju Dafa ne koriste u
velikom broju.

Učitelj: Običnim ljudima je nemoguće razumjeti duboka učenja Falun Gonga i njima se
ne mogu govoriti stvari na visokim razinama. Ako želite predstaviti Dafa na izravan
način, vaši informativni materijali bi trebali objasniti najjednostavnije i obične točke,
kao na primjer što je Falun Gong. Govorite o Falun Gongu na jednostavnoj i bazičnoj
razini, kao npr. kako se ponašati i koliko su učinkovite vježbe. Nije važno koliko godina
ste proveli objašnjavajući činjenice, to je najfundamentalniji sadržaj koji uvijek trebate
objasniti. Mnogi ljudi ne razumiju o čemu je riječ kad se radi o Falun Gongu zbog
nedostatka bazičnog znanja, stoga će to uvijek biti nešto što trebate objasniti. Nijedan
od viših i dubljih principa Falun Gong kultivacije ne bi trebalo objašnjavati običnim
ljudima, jer takve stvari će samo imati negativan učinak na ljude jer ih obični ljudi ne
mogu shvatiti. Vi možda osjećate da ste bili u stanju potpuno ih shvatiti, ali to je zato što
se dugo vremena kultivirate i došli ste do spoznaja malo po malo. Ako želite da obična
osoba odjednom razumije Dafa na tako visokoj razini, osoba nije u stanju to učiniti, i to
što radite je ista stvar kao da tjerate tu osobu od vas. Stoga, običnim ljudima ne trebate
objašnjavati stvari na visokim razinama.

Učenik: Kada su neki obični ljudi iz kontinentalne Kine vidjeli kako Dafa učenici
distribuiraju novine iz drugih izvora, čak i bez čitanja novina su komentirali da Falun
Gong postaje „politički nastrojen“, ili su smatrali da se udružujemo sa demokratskim
aktivistima.

Učitelj: Zaista biste trebali obratiti pažnju na to. Trebate biti jasnog uma i spašavajte
ljude racionalno. Današnji ljudi zapravo znaju da je zla KPK loša, zato ako kažu da ste se
pridružili demokratskim aktivistima ili da ste dio neke demokratske stranke, ne morate
se previše zamarati time zasada. Možda vi gledate na to (što radite) kao: „Samo želim da
vidiš zlu KPK u njenom pravom svjetlu i nakon toga ću ti reći što je zapravo Falun
Gong.“ U redu je ići korak po korak. Zapravo, mnogi ljudi bi željeli baš to da Falun Gong
sada uđe u politiku i da sruši zlu KPK (publika se smije). Većina Kineza gaji tu misao.
Iako Falun Gong ne želi njenu moć i nismo politički nastrojeni, vi trebate razlikovati je li
to što obični ljudi govore namijenjeno kao kritika ili jednostavno kao odraz njihovog
plitkog razumijevanja. Na taj način ćete se uspjeti nositi sa stvarima u skladu sa
situacijom i biti učinkovitiji u rješavanju problema.
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Učenik: Dok objašnjavaju istinu, mnogi učenici iz Kine dijele jedino Devet komentara i
fokusiraju se jedino na društvena pitanja i istupanje iz KPK. Izgleda kao da razmišljaju da
je govoriti pozitivno o Falun Gongu nešto zastarjelo.

Učitelj: Možete napisati članke za Minghui o vašem razumijevanju i podijeliti tu
perspektivu sa učenicima iz Kine. Možete razgovarati s njima i reći im. Moramo
informirati ljude o Falun Gongu. Najbazičnije stvari, poput toga što je Falun Gong, nikad
ne bi trebale biti izostavljene. Moramo govoriti o tome. Ljudi koji nisu čuli istinu i ne
znaju što je Falun Gong, ili ljudi koji imaju predrasude o Falun Gongu, ne znaju i ne
razumiju stvari na najtemeljnijoj razini, a uzrok za njihove predrasude su indoktrinacije
zle KPK. Stoga ih i dalje trebate informirati o Falun Gongu i, zapravo, to bi vam trebao
biti fokus._

Učenik: Dafa učenici iz kontinentalne Kine koji rade u polju znanosti i tehnologije šalju
pozdrave poštovanom Učitelju! Zla partija je zatrovala skoro svakog učenika u Kini, od
osnovne do srednje škole, indoktrinirajući ih lošim stvarima o Dafa. Bi li bilo u redu da se
fokusiramo na te učenike i njihove učitelje u našem trenutnom radu na objašnjavanju
istine i da im pomognemo istupiti iz KPK i njenih organizacija? To je donekle
jednostavnije napraviti, i tu akciju možemo podržati pružajući im informativne
materijale.

Učitelj: Naravno da možete raditi takve stvari. Što se tiče takvih posebnih pitanja,
jedino mogu reći da kada primijetite problem dok objašnjavate istinu, trebali biste
krenuti naprijed i pozabaviti se tim problemom.

Učenik: Shvatili smo da je jedan od glavnih razloga zbog kojeg određene regije pate od
ozbiljnog progona taj da tamo nema dovoljno materijala koji na lokalnoj razini
razotkrivaju zlo. Također, materijali koje imaju generalno nisu detaljni s informacijama o
obiteljima počinitelja, i osobito njihove djece. Zbog toga počinitelji ne osjećaju pritisak
društvenog mišljenja te su se neki počeli ponašati još gore. Mnogo puta smo imali takve
lekcije. Nisam siguran je li to ispravno gledište?

Učitelj: To su zaista neki od faktora koji doprinose situaciji. Možete izvijestiti (o
detaljima koje ste spomenuli) na Minghuiju, neka učenici prikupe preciznije informacije
o zlu, neka izvijeste o njima i neka lokalni učenici energično otkriju te loše ljude. U
takvim stvarima bi trebao pomoći Minghui i trebali biste ovo što sam rekao prenijeti
učenicima u tim područjima, u kojima to nije napravljeno, ili u kojima to nije urađeno u
dovoljnoj mjeri.

Učenik: Neki članovi obitelji praktikanata koji su preminuli zbog progona sada zbog toga
gaje mržnju prema Dafa. Trebamo li se odnositi prema tim članovima obitelji, koji su
sami po sebi žrtve progona i koji imaju teškoće u razumijevanju istine, na isti način na
koji se odnosimo prema ostalim živim bićima?

Učitelj: Naravno da možete. Morate im razjasniti činjenice. Neka shvate tko je ubio
njihove članove obitelju u ovom progonu – zla KPK.
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Učenik: Je li dopušteno da učenici kupuju materijale za objašnjavanje istine od lokalnih
mjesta za proizvodnju? Na primjer, da plate jedan yuan za CD, ili čak i manje za letak itd.

Učitelj: Takvi materijali se obično podijele besplatno. Ako mjesto za proizvodnju bude
imalo problema s novcem i počne naplaćivati učenicima, što će onda uraditi učenici koji
nemaju primanja ili čija su primanja vrlo niska? Sagledavajući to iz perspektive
spašavanja ljudi, ponekad je teško dati ljudima nešto čak i kad je besplatno, a ako
počnete naplaćivati onda je još manje vjerojatno da će to ljudi htjeti uzeti. Zar to ne bi
otežalo spašavanje ljudi? U nekim područjima su naši Dafa učenici imućni i svi oni mogu
sudjelovati i zajedno podržavati mjesto za proizvodnju. Međutim to ne bi funkcioniralo
u područjima gdje učenici financijski ne stoje tako dobro.

Učenik: Mogu li mjesta za proizvodnju naplaćivati za Dafa knjige koje izrade?

Učitelj: Davno sam rekao da je dopušteno da se povrati uloženi novac kad pravite Dafa
knjige za prodaju.

Učenik: U knjige su se unijele promjene rečeničnih struktura i trebaju li, stoga, ljudi u
kontinentalnoj Kini sada masovno proizvoditi nove verzije i besplatno ih podijeliti
učenicima?

Učitelj: To ovisi o onome što su ljudi u stanju učiniti. Ako imate uvjete za to, onda
krenite i napravite ih. U suprotnom možete pričekati još neko vrijeme. Što se tiče
besplatnog dijeljenja učenicima, krenite ako ste zaista u stanju to učiniti. To su,
zapravo, vrlo specifične stvari i znat ćete što trebate raditi kad malo razmislite.

Učenik: Pozdravljam Učitelja u ime Dafa učenika iz Changchuna. Nedostajete učenicima.
Prije progona su asistenti u asistentskim centrima igrali važne uloge, a sada u progonu su
puno propatili. Mnogima od njih trenutno ne ide najbolje i osjećam da je to velika šteta.
Fa ispravljanje se bliži kraju, a što će biti s tim ljudima? Na koji način bi im mogli
pomoći?

Učitelj: Kad objašnjavamo istinu prema svima se odnosimo na isti način. Progon zla je
prouzrokovao veliku patnju za asistente. Ali ja ne priznajem ovaj progon naših učenika i
(zli elementi) se temeljito uništavaju tijekom Fa ispravljanja. Međutim, zlo i dalje luđački
progoni Dafa učenike u ovom vremenu prije dolaska Fa ispravljanja i zbog toga kažem
da su izvanredni svi koji mogu proći kroz to. Asistenti iz prijašnjih asistentskih centara i
drugi koordinatori su svi bili kultivatori poput drugih učenika. Nisu postali asistenti jer
su bili izvanredni u kultivaciji; moguće je da se nisu kultivirali ni temeljito poput
prosječnog učenika. Oni su zapravo postali koordinatori ili asistenti jer su bili voljni i
sposobni da obave stvari. Dok im objašnjavate istinu trebali biste pronaći gdje su se
zaglavili.

Učenik: Nakon početka progona, pojavio se val za valom kultivatora koji su preuzimali
uloge koordinatora, ali su val za valom bili progonjeni. Svi naporno rade, ali naše
koordiniranje nije uspjelo dostići razinu na kojoj smo bili prije progona.
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Učitelj: Progon zla jednostavno ne može dotaknuti učenike koji zaista imaju jake
ispravne misli. Kad je progon zla bio najgori, takvi učenici nisu ostavili nikakve propuste
koje bi zlo iskoristilo. Oni koji su istinski imali jake ispravne misli su se mogli oduprijeti
(progonu). Međutim, oni koji nisu imali jake ispravne misli nisu mogli izdržati. Možda
ćete se razveseliti kada učenik veteran koji do tada nije istupio konačno istupi jer ćete
tada imati još jedan par ruku koje pomažu. Ali ne zaboravite da su ljudske vezanosti te
koje su ga sputavale da istupi, a te ljudske vezanosti će sa sobom donijeti probleme. Zlo
je uhitilo takvu osobu zbog straha ili zbog problema u kultivaciji. Ali, rekavši to, ako su
njegove ispravne misli uistinu jake i ako je došao do razumijevanja na visokoj razini, čak
i ako se vraća na put i počinje iznova, on ipak može odagnati progon. Jedino ako je
takav slučaj, ta osoba će biti relativno stabilna i neće iskusiti probleme.

Učenik: Trenutno koordinatori u kontinentalnoj Kini ne obavljaju stvari na isti način kao
što to rade Dafa udruge diljem svijeta. Ponekad je očito da kolege kultivatori čine nešto
neispravno, a u nekim slučajevima to direktno utječe na našu sigurnost, no koordinator
odbija promijeniti njegov pristup čak i nakon dugih razgovora. Ne preostaje nam ništa
nego da osiguravamo sigurnost kolega praktikanata samo se služeći ispravnim mislima.
Što da radimo u takvim slučajevima?

Učitelj: Da, zaista postoje neki koji su tako nemarni. Zlo će iskoristiti njihove propuste i
donijet će takvu vrstu nevolje koju ste opisali. Oni nisu marljivi i ne obraćaju pažnju na
sigurnost drugih. Kad bi svi bili u stanju racionalno sagledati stvari i raditi ih sa ispravim
mislima, situacija bi bila potpuno drugačija.

Učenik: Danas postoji veliki broj učenika koji napuštaju Dafa zbog ove ili one religije i
okolnosti se razlikuju. Neki se i dalje smatraju Učiteljevim učenicima, ali se drže
devijantnih predodžbi. Uložili smo puno vremena i truda da im pomognemo. Neki su se
vratili, a drugi se i dalje tvrdoglavo drže tih trivijalnih religioznih stvari. Znamo da Učitelj
pazi na njih cijelo vrijeme, ali nismo sigurni što nam je činiti.

Učitelj: Dobro im objasnite stvari i pogodite prave točke, i oni će ponovno dobiti
jasnoću ako im možete pomoći da vide gdje im shvaćanje odstupa. Za većinu ovih ljudi
problem je strah. Sada se te religije ne progone otvoreno, ali ako i kada budu,
pogledajmo gdje će ti ljudi otići. Tu je strah u igri.

Učenik: U Changchunu ima puno ljudi koji imaju sudbinske veze s Učiteljem, i oni
prihvaćaju da je Učitelj velika osoba. Međutim, prolazimo kroz velike izazove kada im
dublje idemo objašnjavati istinu. Koje druge metode možemo koristiti da ih spasimo?

Učitelj: Ako objašnjavate istinu na dubljoj razini, to ne znači da ste nužno našli problem
i upotrijebili pravo rješenje. Vaš razgovor treba teći u smjeru onoga u vezi čega oni
imaju krivo shvaćanje. Tu imaju učinka i neki faktori preostali od strane zla kao i laži
koje su se pojavile tijekom progona. Jednom kad nađete temeljnu prepreku koju imaju
bit ćete u stanju razriješiti je.

Učenik: Je li u redu da Dafa učenici unutar Kine sudjeluju u pokretu „Prijelazne vlade

15



Kine“? ( Učitelj: Ne, to nije prikladno.) Sada su većina onih koji su se priključili online
„prijelaznoj vladi“ Dafa učenici iz kontinentalne Kine, i ta grupa i dalje pokušava uvjeriti
učenike unutar Kine da im se pridruže.

Učitelj: Ne želim da Dafa učenici sudjeluju u stvarima običnih ljudi. „Prijelazna“ vlada,
demokratski pokret i razne demokratske grupe se poistovjećuju s Dafa učenicima i
prijateljski su nastrojeni prema nama, ali vi na osnovu toga ne možete miješati obične
stvari sa kultivacijom i povijesnom odgovornosti koju nose Dafa učenici. Dafa učenici
ne bi trebali sudjelovati u običnim stvarima. Drugim riječima, Dafa učenici su grupa
kultivatora i jedini razlog zbog kojeg mogu sve napustiti i suprotstaviti se zlu je zbog
toga što imaju Fa u srcima. Problem je ako Dafa učenici budi izvršavali poslove običnih
ljudi. Kad bi se ta grupa zapravo raspala, onda bi svi oni koji polažu nade u Falun Gong
također izgubili nadu.

Učenik: Jedan Dafa učenik iz siromašne regije je želio unajmiti vrhunskog odvjetnika da
pokrene tužbu nakon uhićenja, ali su troškovi bili stotinu tisuća yuana. Financijski je to
bilo previše za obitelj tog Dafa učenika, a u okruženju također nije bilo kolega kultivatora
koji su bili imućniji. Stoga se morao osloniti na pomoć cijele grupe kolega kultivatora.
Može li se ovo sagledati kao sakupljanje novca?

Učitelj: Ako je cijena bila previsoka, to je samo po sebi bio problem. Trebate
objašnjavanjem istine naći odvjetnika koji ima osjećaj za pravdu. Pokretanje pravnih
postupaka zaista služi za otkrivanje zla, spašavanje živih bića i zaštitu Dafa učenika. Ako
lokalni Dafa učenici budu mogli doći do jasnog razumijevanja problema i ako svi budete
mogli zajedno raditi u izvršavanju toga, onda mislim da će trud biti dobra stvar. Ali, ako
je jedina svrha da se izbjegne zatvor i progon od strane zla, onda nije uključeno toliko
moćne vrline. Ne bi trebalo biti nikakvih problema da ljudi pomognu jedni drugima
donirajući nešto novca da se angažira odvjetnik. Ali ako je koordinator taj koji govori
svima da doniraju novac za odvjetnika, ako je cijena previsoka i ako se svi ne slažu s tim,
onda bih rekao da bi trebali pogledati motive te osobe.

Učenik: Postoji li sigurnosni rizik ako Dafa učenik kojeg zlo ima na spisku traženih osoba
preuzme ulogu koordinatora?

Učitelj: Da bismo zaštitili Dafa učenike, mislim da biste trebali uzeti u obzir pitanje
sigurnosti.

_Učenik: Literarna kvaliteta kineske web stranice se nije popravila već duže vremena, a
to kod običnih ljudi uzrokuje probleme pri čitanju – posebno kod intelektualaca. Je li to
faktor koji utječe na stopu spašenih ljudi?

Učitelj: Nisam puno čuo o tome. Primarni cilj izvještavanja na Minghuiju je da otkrije
zlo i prikaže istinsko stanje kultivacije Dafa učenika, stoga je u redu sve dok možete
samo održavati normalnu kvalitetu proze. Nema potrebe da pokušavate da postanete
literarna ili umjetnička publikacija, Naravno, bilo bi bolje kad bi vam pisanje bilo
posebno dobro. Ali, ako kažete da je način pisanja na Minghuiju toliko loš da ne može
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spasiti ljude, pa ja se ne bih složio s tim.

Učenik: Minghui tjednik (inozemno izdanje) se trenutno tiska u Hong Kongu, Tajvanu,
New Yoku, Philadelphiji, Washingtonu, San Franciscu i Dallasu. Kolege kultivatori vjeruju
da on ima dobar utjecaj na objašnjavanje istine. Možemo li odabrati i neku drugu
publikaciju s Minghuija koja objašnjava istinu i tiskati je izvan Kine?

Učitelj: Možete pokušati distribuirati Minghuijev rad u društvu, ali to je ipak
nefiltrirano izvještavanje o tome kako Dafa učenici trpe progon i kako napreduje
njihova kultivacija, zato ćete morati razmotriti koliko će obični ljudi biti u stanju to
prihvatiti.

Učenik: Kada političarima sa zapada objašnjavamo istinu, pronašli smo da neki
zakonodavci koji su socijalni liberali pokazuju podršku prema učenicima Falun Gonga u
njihovim naporima da zaustave progon. Postoji li ovdje nešto na što bi trebali obratiti
pažnju? Ili, možemo li ih, primjerice, ohrabriti da pokažu podršku Falun Gongu kao
grupa?

Učitelj: Da, možete to učiniti. Dok objašnjavamo istinu mi ciljamo na ljude, a to radimo
da bismo spasili ljude, bez obzira tko su. Ako su voljni usvojiti rezoluciju protiv progona,
to bi bilo značajno i, istovremeno, zar KPK ne bi bila oduševljena s tim!

Učenik: Trenutno Minghui ima neke video klipove koje je producirao NTDTV u kojima
članovi publike komentiraju o Shen Yun predstavama. Možemo li ih proizvoditi naveliko i
koristiti ih kao dio materijala koji su namijenjeni za populariziranje Shen Yuna?

Učitelj: To je nešto što bi NTDTV i drugi medijski entiteti mogli napraviti na široj
osnovi, ali Minghui ne bi trebao raditi istu stvar. Minghui ne bi trebao skretati sa svoje
putanje.

Učenik: Je li entuzijazam kojim ljudi trenutno distribuiraju Shen Yun DVD-ove unutar
Kine prikladan? Je li u redu da ljudima govorimo o Dafa dok radimo na tome da naširoko
promoviramo Shen Yun? Neki kultivatori su rekli da je najbolje da ne stvaramo prepreke
ljudima prije nego što pogledaju Shen Yun, jer će pomisliti da je to nešto vezano za Dafa.

Učitelj: Tako je. Ako im u tom trenutku ne možete objasniti istinu, onda je najbolje da
ispočetka ne govorite ništa. Primatelj će se promijeniti nakon što pogleda DVD. Kad mu
nakon toga priđete da mu objasnite istinu, prihvatit će ono što imate za reći. Ako mu
pokušate objasniti istinu prije nego pogleda i ako ne uspijete, gledat će s predrasudama.
Ako čak bude imao samo jednu takvu misao u glavi, učinak onog što gleda neće biti
dobar jer će ga ta misao blokirati.

Učenik: Kada neki kolege kultivatori unutar Kine pošalju članak, kažu nam da ga
proslijedimo kineskom izdanju Epoch Timesa u slučaju da ga Minghui ne objavi. Je li to
sigurnosni rizik? Pretpostavlja se da bi trebali održavati jednu liniju kontakata, te da to
bude Minghui.
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Učitelj: Da, možete to uraditi ako nema nikakvih problema po pitanju sigurnosti. Ali,
ako ima, onda se trebate racionalno ponašati po tom pitanju.

Učenik: Učitelj je ranije spomenuo da bi kao minimum preko 50 % živih bića unutar Kine
trebalo biti spašeno. Kakva je situacija trenutno? Ako nastavimo biti marljivi i ako
budemo imali ispravne misli, ima li nade da pređemo tu brojku? Možemo li doći do 60 ili
70%?

Učitelj: Kad su bogovi na svakoj razini vidjeli stanje stvari u ovom svijetu, oni su
napravili određene aranžmane, a rezultat je da je na svakoj razini aranžman takav da će
ostati samo jedna od deset osoba na zemlji. Na temelju stvari koje ste učinili do sada,
broj nije dovoljan. Ne radi se o tome da ja želim zadržati neki određeni iznos. Točnije,
trebali bismo spasiti što je više moguće, a minimalno bi polovica trebala ostati; ili bi bilo
idealno kad bi to bilo 70 ili 80 %. Zbog toga sam vam rekao da date sve od sebe i da ih
spasite. Znam da je većina ljudi na ovom svijetu došla od gore, a to je drugačije od
situacije koju su bogovi vidjeli kad su na početku napravili te aranžmane. Da su znali
kakva vrsta ljudskih bića će u ovo vrijeme biti prisutna, da će doći sa visokih ravni, oni
se tada ne bi bili usudili da postave brojku jedan od deset ljudi. Ali, činjenica je da je zlo
uredilo stvari do te mjere i to su stvari koje nitko ne može povući. Stoga, dok smo
suočeni sa takvom zlobno skovanom preprekom, ne možemo popustiti truditi se da
objasnimo istinu.

Učenik: Budući da francuska izdanja Clearharmony i Minghui web stranica imaju
limitiran broj prevoditelja, oni trenutno dijele prevedene članke, a to znači da je sadržaj
ove dvije web stranice jako sličan. Neki kolege kultivatori se pitaju je li potrebno održavati
dvije stranice sa praktično identičnim sadržajem.

Učitelj: Kad bi francuski učenici uspjeli da imaju dovoljno radne snage, onda bi trebalo
pokušati da stranice ne budu toliko slične. Ali, ako nema dovoljno radne snage, onda je
teško reći. Ono što bi Clearharmony mogla napraviti je izvještavati o nekim drugim
stvarima. Minghui, međutim, ne može promijeniti njegov poseban karakter. Oni se
razlikuju.

Učenik: Njemačko izdanje Clearharmony se želi udružiti sa Minghuijem da dijele
materijale jer nemaju puno radne snage.

Učitelj: Može se samo reći da je u redu da se sa Clearharmony dijeli dio Minghuijevih
izvještaja te da se na taj način uštedi radna snaga. Ali drugi sadržaj bi i dalje trebao
proizvoditi sam Clearharmony.

Učenik: Dafa se proširio u brojne zemlje. Kako bismo na Minghuiju mogli bolje prikazati
ovo veliko širenje Dafa?

Učitelj: To nije primarna stvar koju Minghui treba raditi. Samo izvijestite o tome na
normalan način i to će biti u redu. Ono na što se Minghui prvenstveno fokusira je razvoj
kultivacije glavnog tijela Dafa učenika, sa posebnom naznakom da se otkrije progon koji
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se odvija unutar Kine; većina njegovih izvještaja su kultivacijske okolnosti Dafa učenika
u Kini. Vi možete uraditi druge stvari kao dodatak. Ali, vi se ne možete odvojiti od puta
kojim sada kročite, od puta koji ste uspostavili.

Učenik: Zaustavljeno je tiskanje francuskog izdanja knjige Falun Gong, iako ona i dalje
cirkulira među učenicima. Je li u redu da novo-pridošlima besplatno damo elektronsku
verziju?

Učitelj: Da, možete to učiniti. Ona je oduvijek bila dostupna online, na Dafa web
stranicama, a Falun Gong materijali su oduvijek bili dostupni za besplatno preuzimanje.
Možete to napraviti.

Učenik: Ranije, dok smo provjeravali kvalitetu vijesti izvan Kine, nismo se ustručavali
koristiti slogan „Razriješiti KPK, zaustaviti progon.“ Međutim, toj frazi nismo davali
veliku važnost u našim izvještajima jer smo bili zabrinuti da Dafa učenici ne dobiju krivi
utisak da je to neka „uputa“ koju trebaju pratiti. Usput smo primijetili da neki učenici od
toga zaista rade veliku stvar. Jesmo li se ispravno ponijeli? Ili se previše brinemo?

Učitelj: Proces razrješavanja je proces smanjivanja i eliminiranja. Kao prvo, to smanjuje
progon Dafa učenika, a kao drugo proširuje opseg ljudi koji mogu biti spašeni. Zapravo,
otkrivanje laži zle partije dok objašnjavamo istinu ima učinak rastvaranja i to se upravo
događa, jer taj zli režim na životu održava prijevara. Za Minghui web stranicu je u redu
da se pridržava stava (o toj temi) kojeg se pridržavala do sada. Nijedan kultivacijski put
u povijesti nije nikada održavao bilo kakvu vezu sa političkom moći. Ali postoji nešto što
svi znate, naime radilo se o kršćanstvu, budizmu i sl., svi su željeli uništiti zlo. Bilo da se
radilo o Sotoni, kralju Mari ili nekom drugom – uključujući sve zle demone koji su
naškodili ljudima – redovnici i majstori Dharme bi se pozabavili njima putem religijskih
rituala. U starim danima kršćanstva i katolicizma su postojali majstori ili specijalisti koji
su se bavili posebno tim stvarima. O čemu god da se radilo, ni u kojem slučaju nisu ciljali
na zla bića koja su preuzela političku moć.

Čim neki ljudi čuju o procesu „rastvaranja KPK“, teško im je to razumjeti. Ali, istina je da
je ono što mi radimo spašavanje živih bića koje vrhovna zvijer, zlo, drži kao taoce –
dovodimo ih do oslobođenja. Mnogi se pitaju: „Kakve to veze ima s našom
kultivacijom?“ Zaista, kultivacija kakvu imamo danas se odvija drugačije od kultivacije u
prošlosti jer Dafa učenici imaju misiju. Iz obilja nebrojenih živih entiteta, zašto ste vi
postali Dafa učenici? Kako to da ste vi Dafa učenici upravo kada ovaj masivni kozmos
prolazi kroz proces obnavljanja i ponovnog stvaranja? Toliko je ogromna odgovornost
Dafa učenika i ta odgovornost uključuje spašavanje živih bića kad više nisu nimalo dobri
i dok su ljudi svijeta taoci te bijedne zvijeri, zle KPK, i kad nemaju nade. Nadalje,
današnja živa bića dolaze iz nebesa, i još je svaki od njih predstavnik sustava kozmičkih
tijela. Spašavanje jedne osobe stoga rezultira spašavanjem nebrojenih, nemjerljivih
života, a moćna vrlina koja leži iza te radnje je jednostavno ogromna. Može li se reći da
je to nešto što bi obična osoba mogla postići? Bi li bila vrijedna? Ne bi. Jedino oni koji su
vrijedni da budu Dafa učenici to mogu izvesti, i jedino oni mogu rastvoriti tu bijednu
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zvijer.

Nešto ogromno poput ovog će zasigurno biti direktno povezano sa Fa ispravljanjem i
zbog toga vas zovem „Dafa učenicima iz perioda Fa ispravljanja.“ Onda, koja je razlika u
kultivaciji između Dafa učenika iz vremena Fa ispravljanja i Dafa učenika budućnosti?
Kultivacija u budućnosti neće nositi tako veliku misiju niti će takva odgovornost biti
vezana uz nju; ono bitno će biti osobno ispunjenje osobe. Stoga danas, kada su Dafa
učenici suočeni sa takvim zlom u svijetu, zlom koje ne samo da kao taoce drži ljude
svijeta nego povrh svega progoni Dafa učenike koji ih mogu spasiti – zlo koje je uništilo
toliko mnogo živih bića u prošlosti – te trenutno uništava tolika bića, onda ako naši
učenici ne poduzmu nešto da ih spase, tko će? Iako ja ne priznajem ovaj progon, on se
na kraju ipak dogodio, i ljudi su progonjeni. Stoga moramo stupiti u akciju da ih
spasimo. To znači da moramo informirati ljude da je zla KPK zemaljski oblik vraga i
moramo imati na umu da je njena dezintegracija u svrhu spašavanja ljudi. Naš cilj nije
njena dezintegracija, nego spašavanje ljudi. Mi je nećemo dezintegrirati kako bi preuzeli
njenu političku moć, nego da bi oslobodili kineski narod kojeg je ona držala kao taoce.
Stoga svom snagom želimo ljudima priopćiti činjenice i spasiti živa bića.

Kada svi spoznaju istinu, neće biti načina da se progon nastavi i zla KPK će pasti sa
mjesta moći. Ali stvari koje mi radimo nisu u svrhu njenog svrgavanja, nego su radi
spašavanja živih bića. Progonitelj će sam sebe svrgnuti, a živa bića će ga rastvoriti. Zla
KPK je vrhovno zlo, stoga kad je rastvaramo ciljamo na zla bića iza nje, na oblik zle
partije u ovom svijetu, a ne na same ljude. Zbog toga tražimo od ljudi da istupe iz KPK,
da se oslobode od zle partije i da pobjegnu iz zlih šaka. Uz izuzetak nekoliko zlih
kolovođa koji su inkarnirana zla bića, ne smatramo da je itko demon; nego se radi da su
ljudi u njegovoj zamci. Na taj način trebamo to sagledati. Stoga, što se tiče Minghuija,
samo se dobro nosite po tom pitanju, i bit će u redu ako niste direktni po pitanju,
odnosno manje govorite o dezintegriranju zle partije ili ako odaberete manje
izvještavati o tome.

Učenik: Kada imamo želju običnim ljudima predstaviti Shen Yun, možemo li e-mailom
poslati Shen Yun web adrese običnim organizacijama ili pojedincima?

Učitelj: Ne bi trebalo biti nikakvih problema ako im predstavite Shen Yun web stranicu.
Ali, ako to napravite na način da to izgleda kao naporni junk mail, onda će to imati loš
učinak. Stoga to trebate napraviti razumno i na inteligentan način. Ne uznemiravajte
ljude.

_Učenik: Cijeli tim japanskog Minghuija šalje pozdrave Učitelju. Mi ćemo nastaviti
naporno raditi i napraviti bolji posao da naša stranica bude što sličnija kineskoj.

Učitelj: Da, vjerujem vam. To mogu reći jer cijelo ovo vrijeme radite na stranici, i ono
što ste napravili zaista nije bilo lako.

Učenik: U mnogim područjima gdje je sveukupna razina xinxinga nedovoljna ili suradnja
nije dobra, ljudi oklijevaju pozvati Shen Yun na gostovanje ili se boje da će završiti u
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financijskom gubitku postavljajući show. Teško je pokrenuti stvari. Želio bih pitati
Učitelja da nam da nekakve upute po tom pitanju. Bojim se da ako i dalje ne organiziramo
show, da će biti prekasno.

Učitelj: Nema zapravo ničeg teškog u postavljanju Shen Yun predstave. Radi se samo o
tome da ljudi ne znaju što je sve uključeno pa misle da je teško. Vi samo morate pronaći
hotel, pomoći im da se smjeste i omogućiti im smještaj. Onda im svaki dan pripremite
hranu; lunch paketi ili brza hrana je također ok. I svatko može obaviti posao interakcije
sa kazalištem. No, osigurajte da je osoba koja stupa u kontakt s kazalištem osoba koju je
odobrila Dafa udruga te da to radi u ime lokalne udruge. Tada, kada ste u interakciji s
kazalištem, možete im pustiti NTDTV-ov video koji predstavlja Shen Yun i video
reakcija publike, pa će znati o čemu se radi kad to pogledaju. Vi ne morate ništa reći,
oni će vas sami pitati nadate li se da će oni sami pozvati show ili želite sami iznajmiti
kazalište. Većinom naši učenici sami rade na prodaji ulaznica. Tako je to zaista dosta
jasno. Trebat ćete osigurati da su troškovi jasno navedeni kada potpisujete bilo kakve
ugovore. A po pitanju karata, određen broj mogu dati vama i da vi budete odgovorni za
prodaju tih karata, dok će blagajni ostati karte za koje su oni odgovorni; a nakon što
prodate određenu količinu koju uspijete, možete vratiti ostatak na blagajnu. Vratit ćete
svaku preostalu kartu jer svaka karta predstavlja iznos novca koji je ekvivalentan cijeni
karte, te konačno možete s njima podmiriti račun. Ili, ako samo iznajmljujete prostor,
onda ćete morati podmiriti samo jednu stvar, a to je totalna cijena prostora.
Najkritičniji je iscrpljujući i zahtjevni trud naših učenika koji prodaju karte. Ipak, koraci
koji su uključeni su jasno izloženi. Nije komplicirano.

Međutim, postoji jedna stvar, naime da u zapadnjačkom društvu postoji sustav
društvenog staleža, a ista stvar je i sa dvoranama. To je zaista važno imati u vidu. Ako je
vaša dvorana visokog kalibra, doći će vam glavna društvena matica, ako nije, oni neće
doći. Trebate biti načistu s tim. Ne trudite se toliko da nađete nešto povoljnije. Ako ne
bude došla društvena matica, bit će malo ljudi u publici.

Učenik: Mogu li izvjestitelji s Minghuija izvještavati o podršci Falun Gongu koju daju
članovi obitelji praktikanata?

Učitelj: Ako je pozitivno, naravno da možete. Sve slično tome je u redu. Ako uvjeti to
dopuštaju, možete krenuti sa takvim stvarima. Takve stvari mogu imati učinak
spašavanja ljudi, jer oni predstavljaju Dafa učenike u pozitivnom svjetlu i pozitivni stav
ljudi prema Dafa učenicima.

Učenik: Može li Clearharmony objavljivati Učiteljeve tekstove? Ili bi samo Minghui trebao
ostati onaj koji to čini?

Učitelj: Ja ih objavljujem samo na Minghuiju jer to pomaže da se održava njegov
kredibilitet. Druge stranice koje vode Dafa učenici i koji su namijenjeni za našu
zajednicu ih mogu također objaviti i to će biti zaštita od onih lažnih stranica koje
uzrokuju štetu.
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Učenik: U Ženevi, i širem području Švicarske, naše pripreme za prezentiranje Shen Yuna
kao i naše kultivacijsko okruženje nisu isti kao u drugim zemljama. Što je jedinstveno u
Ženevi, ili Švicarskoj?

Učitelj: Ne događa se ništa jedinstveno, ne radi se o tome. Dovesti Shen Yun u Ženevu i
Švicarsku je isto kao i bilo gdje drugdje, ili barem je ista organizacija predstave za
vrijeme perioda u kojem je Shen Yun na turneji. Jedina razlika bi bila ako su obični ljudi
ti koji rezerviraju show, u kojem slučaju naši učenici ne bi morali sudjelovati u prodaji
karata. U toj situaciji učenici ne moraju sudjelovati jer su obični ljudi ti koji prodaju
karte, i oni su ti koji su rezervirali dvoranu. To je tako. Ako trupa, međutim, dolazi u
Švicarsku kao dio turneje, onda učenici trebaju sudjelovati. Kad je vrijeme turneje i kada
drugi nisu rezervirali show, u krivu je tko god kaže učenicima da nije potrebno da
sudjeluju.

Učenik: Učitelj je rekao da je iznad Tri Sfere Fa već potpuno ispravljen te da većina
ljudskih bića dolazi s viših ravni. Može li se to razumjeti kao da su, bez obzira jesu li ti
ljudi spašeni ili ne, njihova originalna kozmička tijela već spašena te su ušla u
budućnost?

Učitelj: Mnogi Dafa učenici dolaze sa visokih ravni, a neki su iz vrlo visokih domena; i
zaista, Fa ispravljanje je dovršeno na tim mjestima. Može se predvidjeti kako će
izgledati stvari kada Dafa učenik završi svoju kultivaciju, jer mu Učitelj pomaže
podmiriti i usavršiti stvari za vrijeme procesa Fa ispravljanja. Ali ako se negdje na tom
putu taj Dafa učenik ne uspije kultivirati na tu visinu, onda će se taj (odgovarajući) svijet
dezintegrirati i jedan će se iznova stvoriti i podmiriti za njega na bilo kojoj razini do koje
se kultivirao. Ako na kraju ta osoba ne bude u stanju dovršiti svoju kultivaciju, onda
neće biti ničega i za njega u budućnosti neće postojati kozmičko tijelo niti će postojati
mjesto za njega; sve što je on predstavljao će prestati postojati i bit će potpuno isti kao
obična osoba.

Učenik: Nema puno učenika u mom području. Ako Minghui bude objavljivao ekskluzivne
intervjue s tim učenicima, hoće li ih to razotkriti pred zlom?

Učitelj: To je problem. Ako ponekad nema puno učenika u određenom području, a vi
identificirate odakle objavljujete ekskluzivni intervju, onda je vrlo moguće da će zlo
moći pogoditi lokaciju tog učenika. Stoga bi Minghui definitivno trebao biti diskretan
po pitanju takvih stvari i ne otkrivati ih. Imajte njihovu sigurnost na umu.

Učenik: Televizijski program „Fokus na Minghui“ je jednom imao veoma dobru ulogu u
objašnjavanju istine, ali je zaustavljen zbog nedostatka ljudstva. Željeli bismo nastaviti s
tim programom i pokušavamo neko vrijeme. Međutim, do sada ga zbog raznih razloga
nismo uspjeli ponovno pokrenuti. Čuvši današnje Učiteljevo Fa predavanje, pitam se je li
taj program zapravo potreban?

Učitelj: Jesam li ja to rekao? Sa svim što činite, na vama je da dobro međusobno
surađujete i diskutirate zajedno. Ovo pitanje je previše specifično. Neću se protiviti bilo
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čemu što radite; sve dok uključuje objašnjavanje istine, ja ću to podržavati. Najveći
problem za vas je da uspijete dobro surađivati. Na vama je da spoznate kako pretvoriti
ideju u konkretan posao i da odlučite imate li sposobnost da to izvedete. Sve dok to što
radite ima za cilj spašavanje ljudi, ja sam za to. Sve što Dafa učenici trebaju raditi je
spašavati ljude i objašnjavati istinu.

Učenik: Postoje neki veći gradovi u Kini u kojima još uvijek nema lokalnih materijala za
objašnjavanje istine, poput lokalnih verzija Minghui tjednika ili malih letaka za
objašnjavanje istine. Je li to situacija u kojoj bismo se trebali uključiti da pomognemo
kolegama kultivatorima u kontinentalnoj Kini da naprave lokalne materijale za
objašnjavanje istine, ili bismo trebali sačekati da oni to naprave?

Učitelj: Kako stvari stoje, radna snaga je vrlo ograničena ovdje izvan Kine. Ako na sebe
uzmete na stotine gradova unutar Kine i pokušate za njih napraviti materijale za
objašnjavanje istine, vi to zaista nećete moći. Takvo nešto također zahtjeva dobru
koordinaciju.

Učenik: Naišli smo na teškoće dok smo pokušavali rezervirati dvoranu. Je li se to dogodilo
zato što nismo tužili kineski konzulat zbog progoniteljskog ponašanja?

Učitelj: Nekad, kada ste u procesu apliciranja za dvoranu, najveći izazovi na koje
nailazite nisu samo stvari inherentno vezane za prezentiranje Shen Yuna, nego su
rezultat problema koje zla KPK uzrokuje iza kulisa. Ono o čemu ja razmišljam je da bez
obzira na njihovu umiješanost, Dafa učenici hodaju svojim putom, i sve dok nastavljate
obavljati stvari sa ispravnim mislima, prirodno ćete uspjeti. Međutim, nećete biti u
stanju dobro napraviti on što trebate napraviti, ako dopustite da vas oni zbune. Da,
možete ih tužiti. Otkriti ih da ih cijeli svijet vidi bi, zapravo, pomoglo u prodaji karata.
Prvo se pozabavite glavnim zadatkom koji je ispred vas, a onda ih kasnije možete
odvesti na sud. Ali, svrha nije da ih se tuži. Svrha je da ih razotkrijemo. Zla KPK nije
svjesna koliko ružno izgleda vanjskom svijetu. Na primjer, gdje god Shen Yun ode
izvoditi predstavu, konzulat zle KPK ili njeno veleposlanstvo zove strane diplomate u
tim gradovima, govoreći im da ne odu gledati Shen Yun. Ali, rezultat je da oni odu kupiti
karte i gledaju predstavu. Mnogi od njih niti ne znaju za predstavu prije nego što dobiju
poziv. Tako da ispada da kad oni to rade, za Shen Yun prave malo besplatnog
reklamiranja. Kada ti ljudi dođu kupiti karte, pitaju zašto (konzulat ili veleposlanstvo zle
KPK) to rade, a to nam daje savršenu priliku da im objasnimo istinu. Odavno sam rekao
da kad bi se zla KPK jednostavno suzdržala da ne radi ništa da bi vjerojatno bilo bolje za
nju, jer čim ona nešto napravi, to se pretvori u skandal i loše se završi.

To je sve što bih imao za reći. Kakvu ogromnu odgovornost nose Dafa učenici. Svaki
pojedini projekt i inicijativu na kojoj radite da se spasu ljudi su pro-aktivno organizirali i
podržavali Dafa učenici, a te stvari imaju ogroman učinak dok ih obavljate. Rezultati
vašeg objašnjavanja istine i spašavanja ljudi su zaista očiti. To me uistinu čini sretnim.
Na početku sam bio dosta zabrinut zbog stvari na razini detalja, brinući se da se nećete
dobro nositi s njima i da će vam biti teško nositi se sa izazovima s kojima ste suočeni.
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Tada sam bio jako zabrinut. Sada nisam. Sav vaš trud dobro napreduje i ne zovem
prečesto koordinatore različitih projekata. Sazreli ste i stvari napreduju sve bolje i bolje.
Put kojim svaki od naših medija napreduje je onaj koji ste vi utabali. Vi ste sami odlučili
o smjeru vaših medija i uspjeli ste dobro odmjeriti što možete i što ne možete učiniti.
To je posebno tako za Minghui web stranicu, jer je bila izvrsna u tom pogledu. Cijelim
putom se čvrsto nosi sa svim, i nisu se pojavili nikakvi veliki problemi; njen razvoj je
sveukupno bio zdrav. Tijekom svega ovog, samo činjenicom da nemate problema
zadajete zlu najveći mogući udarac.

Stabilnost Minghuija, stanje u kojem je otporan na smetnje i njegovo pravovremeno
izvještavanje – to su bili razlozi zbog kojeg ga je zla KPK na početku žestoko mrzila.
Sada ga se jednostavno užasno boji. Što se tiče ljudi svijeta, nisu svi pošli za zlom. Među
ljudima koji su bili obmanuti, neki su ranije bili protiv Falun Gonga, a sada mu se dive.
To nam samo govori o ogromnom učinku koji ima objašnjavanje istine. U najmanju ruku
ste u stanju vidjeti stanje učenika unutar Kine i u inozemstvu kao i razmjenu informacija
koja se odvija, a iz tih informacija ste upoznati sa sveukupnim stanjem stvari, kakvo je
sveukupno kultivacijsko stanje Dafa učenika, i detalje zlog progona Dafa učenika;
također i znate na koji način se Dafa učenici suprotstavljaju progonu. Zaista, kakvo god
da je stanje kultivacije Dafa učenika, bit će onih koji dobro hodaju putom i onih koji to
čine slabije. Ali, bilo kako bilo, Minghui je zbilja postigao jednostavno izvanredan učinak
svojim pravovremenim izvještavanjem. To čini Minghui nečim izvrsnim, a učenici koji
sudjeluju su izvanredni.

Hvala vam svima! To je sve što ću reći. (Entuzijastični pljesak)

*) Minghui – riječ koja se koristi u ovom prijevodu se odnosi na Minghui stranice na
svim jezicima

Li Hongzhi 
06.09.2009.

Prijevod na hrvatski, 01.09.2013.
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Objašnjavanje Fa u Manhetenu

Li Hondži
u Njujorku, 26.03.2006.

Njujorška Fa-konferencija uvek ima veliku posećenost jer svi znate da Učitelj provodi
puno vremena u području Njujorka. Svaki pojedini učenik Dafe daje sve od sebe da
uradi šta treba na putu potvrđivanja Fa, a pošto je ono što trenutno radite blisko
povezano sa vašom kultivacijom, vi se faktički na taj način kultivišete. Forma, koju vaša
kultivacija ima, zahteva kultivaciju u društvu običnih ljudi, a kultivisati se mogu svi ljudi,
u različitim društvenim klasama i različitim profesijama; i dok boravite u različitim
društvima i koristite različite profesije, kojima se bavite, da bi potvrdili Fa i spasili živa
bića u svakom uglu sveta, ovaj sadašnji oblik društva vi koristite za kultivaciju.

Ali u ovom obliku kultivacije zapravo se ne radi o kultivaciji na relaksiran, lak način, u
običnom ljudskom društvu. Učitelj vam je rekao da “Veliki Put nema formu”, i sam taj
aspekat čini našu kultivaciju drugačijom od svih vrsta kultivacije u prošlosti. Svi ste
svesni ovoga, kako shvatam. Ova Zemlja je postala fokalna tačka Fa-ispravljanja
kosmosa. Ako je to slučaj, onda životi koji su ovde—uključujući tu čak i ogromno
mnoštvo predmeta i stvari prisutnih u ovom svetu — nikako ne mogu biti tako
jednostavni tj. direktni. Onda je značaj onog što vi radite, bilo da je to vaše spašavanje
živih bića ili potvrđivanje Fa, sa vašom ličnom kultivacijom uključenom u to, naprosto
ogroman. Budući da životi ovde nikako više nisu oni isti, jednostavni, koji su prvobitno
živeli na ovoj Zemlji - većina je sada sa visokih ravni - mnoge stvari u običnom ljudskom
društvu, uključujući tu oblike u kojima se mnoge stvari ukazuju pred nama, zapravo
takođe nisu jednostavni. Ako je to tačno, onda razmislite: to što vas ima u svim
profesijama i strukama, to što vas ima u svakom segmentu društva, i to što ste deo svih
društvenih sfera dok se kultivišete, mora imati krupnije značenje u pozadini. U tom
slučaju, onda, lična kultivacija Dafa učenika služi samo kao važna osnova, dok asistiranje
Učitelju, spašavanje živih bića, i potvrđivanje Fa čine pravu svrhu bivanja Dafa
učenikom, i samo kroz to možete ispuniti zavete, koje ste dali u osvit zore istorije.
Pričao sam o ovim stvarima nedavno, kad sam predavao Fa u Los Anđelesu. Ako želite
možete ga naći na internetu.

Kako bilo, pošto kao kultivatori znate da sve što trenutno činite u društvu, uključujući
svoj sopstveni lični život, spada u domen kultivacije, onda bi utoliko ozbiljnije trebalo da
uzimate sve što se odvija oko vas, i ozbiljnije gledate na ovu bezobličnu formu
kultivacije, kojom se bavite. Ranije sam naznačio da treba dobro da radite tri stvari, a to
je da šaljete ispravne misli, učite Fa, i objašnjavate činjenice, radi spašavanja živih bića.
Objašnjavanje činjenica je nešto u čemu ste bili proaktivni, i na čemu ste naporno radili.
Ali prirodno, postoji i jedan deo naših učenika koji su se pokazali kao prilično labavi, i ne
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toliko marljivi po tom pitanju, sa osećanjem da je to samo neki zadatak za obaviti. Ali
nije tako. Ovde je samo oblik kultivacije drugačiji. To je put kojim ide naša kultivacija,
onaj pomoću koga se, nakon stvaranja sveta, ljudsko biće može kultivisati natrag na
nebo. Ranije je svaki od načina kultivacije kultivisao sporednu dušu, a kad bi čovekov
život došao do kraja, glavna duša bi nastavila dalje u ljudskom svetu, reinkarnirajući se.
Osim toga, svaki oblik kultivacije i svaki verski sistem, zapravo su bili slučajevi kad
bogovi obogaćuju kulturu čoveka, da bi ovaj mogao razumeti božansku i duhovnu
kultivaciju. Ovo je prvi put da je čoveku data ovakva prilika, i to je cela svrha stvaranja
sveta. A onda kad pomislite da ste upravo vi, od svih naprosto nebrojenih, nezamislivo
brojnih živih bića koja postoje, postali učenik Dafe, kako onda da ne budete dobri u
ovome? Sledite zahteve Dafe, i ispunite zavete koje ste dali u osvit zore istorije.
Potvrđivanje Fa i spašavanje živih bića se čine, naizgled, samo kao one stvari kakve se
dešavaju u običnom društvu. Ali ono što vi radite u ovom slučaju je prava kultivacija. Cilj
u pozadini je drugačiji od onog koji je u pozadini postupaka ljudi; ono što obični ljudi
žele da dobiju je sveukupno drugačije od onog što vi hoćete. Ono čemu kultivatori teže
je da se uzdignu njihovi domeni, da se ispune njihovi zaveti, i da na kraju dostignu
Ispunjenje. Cilj je potpuno drugačiji.

Takođe sam rekao da se bilo koja forma u društvu može usvojiti za kultivaciju. Da ja
nisam izneo ovu formu kultivacije celokupnom, širokom društvu i svakoj od njegovih
brojnih profesija, kao i različitim društvima; da sam jednostavno iskoristio jednu formu,
ili upotrebio prošle forme religijske kultivacije, to bi značilo da postoji samo jedan put, a
to je da se obuče mantija. Tako bi našoj kultivaciji bila pridodata forma. Ali to ne bi
moglo da ispuni ogromne zahteve Dafe kosmosa, tj. Fa-ispravljanja kosmosa. Da smo
tako uradili, kako bi onda živa bića koja žive u udaljenim krajevima sveta bila spasena?
Dafa se ne bi tako brzo proširila svetom, jer povodom Fa-ispravljanja postoje vremenska
ograničenja. Onda to postaje pitanje toga kako učenici Dafe shvataju da najbolje treba
iskoristiti ovu formu koju imamo, i to je ono što se smatra za ići ovim putem kultivacije
dobro. Sa Velikim putem koji nema formu, svako okruženje pruža učenicima Dafe mesto
za kultivaciju. Osoba se može kultivisati u svakom od njih. Kultivacija koju danas
obavljate ne spada u sporedne puteve, kakve prosvetljena bića davala ljudima kao deo
kulture, što se dešavalo u prošlosti, već se naš širi po celom ljudskom društvu koje je
pred vama, i daje vam da odaberete da se kultivišete u onoj formi koja vam najviše
odgovara. Iako je to zgodno, istovremeno, to znači da je ljudima uistinu teško da
uzimaju druge za primer, osim po pitanju marljivosti. Ovo je nešto što je Dafa začela
samo za vas, i to je nešto bez presedana. Ovo je, znači, put koji sami morate prokrčiti i
njime ići. Odgovornost koju preuzimate je naprosto ogromna, iako oblik koji stvari
preuzimaju, sve u svemu, izgleda obično. Za kultivatore prošlosti uvek je postojao samo
jedan pristup, naime, otići u planine i upražnjavati askezu, ostavljajući porodicu za
sobom. Može se obrijati glava, postati budistički monah; ili, u hrišćanskom ili
katoličkom kontekstu, postati monah ili monahinja, ili možda svešteno lice. A za religiju
koju upražnjava kompletna nacija, postojaće stroga regulativa. Ništa od ovog, međutim,
ne može služiti kao kultivacioni metod za učenike Dafe. Pristup koji uzima kultivacija
učenika Dafe je bez forme, gde sve što pripada običnom društvu, faktički, služi kao
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forma vaše kultivacije. Put svakog od vas se razlikuje. Vaši poslovi su različiti, uslovi u
kojim živite su različiti, vaše porodice su različite, pa su i vaše društvene klase, zajedno
sa stvarima koje doživljavate. Postoji, zapravo, i više od ovoga. Ako je širi značaj onog
što je u pozadini ovoga zbilja ogroman, onda je odgovornost koja se nosi takođe
ogromna. Svaki učenik Dafe zapravo nosi odgovornost za ogroman kosmički sistem, i
ako treba da spasite nebrojena živa bića tako masivnog sistema, onda ne samo da je
odgovornost velika, već postaje jako kritično to da li idete svojim putem kako treba.
Bića koja se mogu spasiti će dobiti dobrodušna razrešenja, biće pročišćena, popravljena
u Fa-ispravljanju; a u širokom spektru materijalnih stvari, koje se mogu zadržati, će se
ukloniti nečistoće, dok se one pročišćavaju, da bi ono što ostaje bilo neokaljano. Jer to
je ono što Fa-ispravljanje celokupnog kosmosa zahteva. A u stvarnosti, to je nešto što vi
aktivno postižete dok se bavite svojom kultivacijom. Šta za učenike Dafe znači to što
imaju ovu izuzetnu formu kultivacije i odgovornost koja je prati, i što imaju Fa tako
ogroman, i što se Fa-ispravljanje dešava na kosmičkoj skali? Znači da je odgovornost
zapanjujuće velika, jer ovo je takođe i sveta sudbina koju ste vi oformili pre nego što je
istorija započela, i ona kuje svetu vrlinu, koja jednog dana čeka velika bića. I da li bi išlo
ako ne biste mogli biti dobri? I vi ne možete zamisliti koji stepen nebeskog ranga vas
čeka nakon što se kultivišete do Ispunjenja. Zato su zahtevi prema vama u procesu
kultivacije visoki. A sa ovim visokim zahtevima, nema spoljnih stvari u bilo kojoj formi
po kojima se ravnate; sav nadzor koji postoji, sprovodi se labavo u običnom društvu. Sve
što mi imamo je Fa.

Imati labav pristup, u kom se kultivišete u običnom društvu, možda izgleda suviše
relaksirajuće, ali razmislite: standard koji je potrebno zadovoljiti—imati ispravne misli i
ispravne postupke dok svoju kultivaciju sprovodite u praksi—je zapravo jako strog, jer
sve počiva na vašoj volji, da se zbilja, iskreno kultivišete prema Fa. Ovde u
ovozemaljskom svetu, samo od vas zavisi da li ćete ispravno ići putem i otići izvan
običnih ljudi, dok ste uronjeni u ovo složeno okruženje. Sve čemu obični ljudi teže; sve
što obični ljudi žele da dobiju; sve na šta obični ljudi reaguju, što govore, i čine— za vas
je sve ovo nešto što treba odstraniti kultivacijom. Ali, pošto vi treba da ostanete među
običnim ljudima sve dok vaša kultivacija ne dosegne Ispunjenje, vi morate dostići stanje
u kom imate takve stvari, ali nemate želju za njima, u kom možete da radite takve stvari,
ali bez vezanosti. Ili, sagledano iz druge perspektive, sve te stvari koje obični ljudi rade,
služe da vam pruže sredinu za kultivaciju. Takav je put kojim putujete. Na takvom putu,
problem s najvećom verovatnoćom nastanka je da se opustite i skliznete u obične
načine. A ovo je posebno moguće u periodu potvrđivanja Fa, gde ste još podložniji tome
da se obeshrabrite kad se suočite sa tolikim pritiskom i nedaćama svih vrsta. Naravno,
vi ste ipak učenici Dafe, koji su prethodno dali zavete, i vaši životi koegzistiraju sa
Dafom. S jednim tako ogromnim Fa ovde, Fa će biti sa vama kad su vam misli ispravne, i
to je najveće osiguranje. Ali s druge strane, kad su vaše ispravne misli neodgovarajuće i
nisu na liniji sa Fa, vi ćete biti odsečeni od moći Fa, i izgledaće kao da ste sami, i ne
dobijate nikakvu pomoć. Čak i ako su stvari koje radite vezane za Dafu, vi i dalje treba
da budete u skladu sa Fa, inače moć Fa neće biti tu. Trenutno, kao celini vam ide sjajno.
Ali, naravno kultivacija je takođe proces odstranjivanja, pa će oni koji ne ispunjavaju
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uslove usput definitivno biti prosejani. To je normalno. Sveukupno, učenicima Dafe ide
odlično i dok ste pokušavali da se probijete, većina se je i probila. Naravno, ima onih
koji su zaostali, i ima onih koji kreću ispočetka i sustižu. I to je takođe normalno. To je
ono što se može videti u ovom kultivacionom procesu. Dok god se stvari ne završe, ovo
je za kultivatore, kao i za živa bića, velika prilika.

Zato ja kažem da uprkos činjenici da izgleda kao da u ovom relaksiranom pristupu
kultivacije, nema propisa, nema zapovesti, nema sistema pravila, i niko vas ne drži u
redu, zahtevi su zapravo izuzetno visoki, jer se morate držati pod kontrolom i morate
dostići standard sopstvenim delovanjem. Ali, upravo zato što je odgovornost velika, a
mesto na koje se kultivišete visoko, u ljudskom društvu nikako ne može biti demona
dovoljno monstruoznog da vam direktno pravi probleme. I zato su stare sile stvorile zlu
KPK—da vide da li se možete kultivisati i kad vas progone. Ako se kroz to možete
provući, oni će vas priznati; a ako ne možete, to znači da ne valjate. Ja takve stvari ne
priznajem, naravno. Ali oni su nastupili na taj način i zaista su prouzrokovali da neki
ljudi izgube ispravne misli i upadnu u zamku.

Još jedna stvar je to što su izazovi, s kojima se susrećete u svom stvarnom, dnevnom
životu, prilike za kultivaciju koje se stvaraju za vas i pružaju vam se, dok se pobuđuju
vaše ljudske vezanosti, dok se na njih utiče preko lične dobiti u ovom ovozemaljskom
društvu. Ovo je zapravo najteže. Ovo je upravo ono zašto se niko u prošlosti ne bi
usudio da se kultiviše na ovaj način. Neko ko bi želeo da se kultiviše bi napustio svoju
porodicu i dom, i trudio bi se da izbegava sekularni svet, a na taj način—oslobođen
smetnji iz sekularnog sveta—mogao je imati mir i tišinu. On se ne bi susretao s
neprijatnim stvarima, niti bi se susretao sa onim stvarima koje se nalaze u
ovozemaljskom društvu, a koje imaju veze sa ličnom koristi, ili koje izazivaju ljudska
osećanja. Za takvog kultivatora, u kojoj god disciplini da se kultivisao, njegov nivo bi bio,
uopšteno govoreći, ograničen, a nivo do kog se kultivisao ne tako visok. To je zato što je
imao sigurne, utvrđene uslove; on je izbegavao neprijateljsku sredinu i sukobe. U vašem
slučaju, vi se direktno susrećete s konfliktima, a realnosti društva, koje vas mogu
poljuljati, sreću se na dalje, kao i svakojaki izazovi koje nameće lična korist i ljudska
vezanost. Zato se može reći da ništa nije teže od kultivacije u ljudskom svetu. Nijedan
kultivacioni metod nije tako težak.

Hteo bih sada da me slušate pažljivo. Ljudi su govorili o tome kako je ova ili ona vrsta
kultivacije teška, o decenijama kultivacije, celom životnom veku, ili čak kroz nekoliko
života. Ali trajanje se, zapravo, toliko razvlačilo zato što oni nisu direktno uspevali da se
suoče sa iskušenjem, i njihove poteškoće nisu bile tako krupne. U kultivaciji koju vi sada
upražnjavate, nema vidljivih zahteva, ili ograničenja od strane kultivacione forme. Ali, u
kultivaciji u ovom svetovnom društvu, vi se suočavate sa iskušenjima na mnogim
frontovima, i u svakom času, i svemu što se desi, postoji pitanje da li ćete zadovoljiti
zahteve. Zato ja kažem da je zbilja izuzetan samo onaj ko prolazi kroz sve ovo. Niko u
istoriji nije ovako uspevao da se kultiviše, i niko nije ni pokušavao; niti su bilo koji bogovi
usmeravali ljude da oprobaju ovaj pristup. Osim toga, svet oko vas je u jezivom haosu, a
tu je onda i progon od strane zla i pritisak od strane strahovitih posledica.
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Znači, zašto ja kažem da su zahtevi za ispunjenje Dafa učenik visoki? Ili da je
odgovornost koju oni nose velika? Eto zašto. A pored svega, u kultivaciji u ovim
uslovima, velik broj učenika biće u takvom stanju da će se kultivisati nesvesni [prave
slike stvari]. Istovremeno ima nekih učenika koji, do izvesne mere, dok su u drugačijim
stanjima, ili vizuelno, mogu doći u kontakt sa stvarima u drugim dimenzijama. Put
svakog učenika se razlikuje, kao i situacija svakog učenika. I zapravo, šta god znali, to je
jako ograničeno, jer vama je jako teško da vidite veličanstvene scene Fa-ispravljanja
kosmosa, kao i čudesne prizore tela učenika Dafe, koji se transformišu kroz kultivaciju u
Fa-ispravljanju. Ovaj oblik neznanja, sam po sebi, postavlja velik izazov pred naše
učenike. Da se kultivišete u religiji, i da ste usvojili bilo koji od tih formata kultivacije, u
kojima se izbegava sekularni svet, to nimalo ne bi ličilo na način kultivacije koji danas
imaju učenici Dafe. Kod takvih iz prošlosti, natprirodne moći sledbenika mogle su biti
otključane do izvesne mere, a posedovanje tih magijskih moći je bio način da se učenici
ohrabre da budu marljivi. Ali mnogi učenici Dafe ne mogu da sagledaju svoju sopstvenu
transformaciju, kao ni uspešnost svega onog što čine, zahvaljujući zloj smetnji starih
sila, usled koje su naši učenici podvrgnuti najzahtevnijim kultivacionim stanjima. Tako
se, pod ovakvim okolnostima, i dalje mora biti strog prema sebi i valjano ići putem. Ako
ste u stanju da istupite da potvrdite Fa dok vas progoni opaka KPK; ako ste u stanju da
budete marljivi čak i dok ste pod pritiskom i život vam je ugrožen, ako ste suočeni sa
mnogim ljudima na ovom svetu koji ne razumeju istinu i obmanuti su, i ako ste
podvrgnuti pritisku da od ljudi ovog sveta čujete... svakojake primedbe—niste li
jednostavno izuzetni? Onda ste zbilja za divljenje. Onaj ko uspe da se kultiviše pod
ovakvim okolnostima treba da dostigne Ispunjenje, i treba da ima visok nebeski rang, jer
u istoriji nije bilo ničeg tako neizrecivo teškog, i niko nije bio dovoljno smeo da pokuša
ići ovakvim putem. (Aplauz)

Ništa značajno, što se desi u ljudskom društvu, nije slučajnost. Naizgled, čovek radi
nešto kad to hoće da radi. Ali zapravo, nije on taj koji to radi. Da nije faktora bogova u
pozadini, ljudi zapravo ne bi mogli ništa da učine. A to važi za sve u današnjem društvu.
Na primer, kad velika kompanija u ovom svetu naraste do takve; ili kad je čovek u stanju
da stvori nešto naučnim istraživanjem; ili način na koji društvo funkcioniše; stanje u
kom ljudska bića postoje—ništa od ovoga nije jednostavno. Posebno kad neki događaj
može da utiče na oblik društva, možete biti sigurni da su iza scene na delu božanski
faktori. Naravno, ja sam vam ranije govorio da je puno od onog što se odvija u ljudskom
društvu u direktnoj vezi sa Fa-ispravljanjem. Mirno razmislite, i videćete da nastanak
bilo koje etničke grupe; da bilo koji događaj na celom svetu; čak i ravnoteža snaga među
političkim silama danas; pa čak i to kako se mnoge stvari prepliću—sve ovo je u
direktnoj vezi sa današnjim Fa-ispravljanjem i sa potvrđivanjem Fa od strane učenika
Dafe. Ipak, dok učenici Dafe objašnjavaju činjenice i razotkrivaju zli progon od strane
KPK, ima ljudi koji nisu voljni da slušaju, i koji čak nalaze opravdanja, koristeći stvari
koje je zla KPK udahnula u njih. Ali ništa od ovog nije slučajno. Razmislite, zar te zle
stvari ne dolaze zato što stare sile kosmosa upravljaju njima? Zar stare sile ne žele da
upotrebe sopstvene predstave i percepciju da pomute tok Fa-ispravljanja i kultivacije
učenika Dafe? Pošto Fa-ispravljanje utiče na svako biće u kosmosu, uključujući i stare
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sile, mogu li oni koji nisu čisti, ili nisu dovoljno čisti, razumeti ovo? Misli koje jedno biće
na visokim nivoima ima će proizvesti efekat u domenima ispod. Kad obična osoba
oformi neku ideju u svojoj glavi, ona nema dejstva na druge, mada će do izvesnog
stepena uticati na tu osobu samu. Ali u slučaju jednog bića sa visokih nivoa, samo jedna
misao će imati dejstvo na sva živa bića unutar raspona njegovog univerzuma. A u
slučaju bića još višeg nivoa, jedna misao će odjekivati širom univerzuma ogromnog
raspona. Takva bića neće, naravno, direktno činiti stvari koje škode živim bićima u
domenima ispod njih, ali ta jedna njihova misao jeste u saglasju upravo sa željama trulih
demona u domenima ispod, a truli demoni se usuđuju da tako opako progone učenike
Dafe samo kad imaju takvo zaleđe. Znači, ako u Fa-ispravljanju oni žele da održe
progon, da otupe ljude sveta, ili da postignu da ljude slabo zanima progon Falun Gonga,
to im je lako. Oni žele da spreče ljude da steknu pravu sliku o progonu Falun Gonga.
Njihov motiv da se progon održi je da navodno “testiraju” učenike Dafe, a da bi to
učinili, oni moraju nastaviti da održavaju atmosferu terora. Oni ovo čine jer i dalje
postoji deo naših učenika Dafe koji ne ispunjavaju očekivanja, i koji se ne kultivišu
dovoljno dobro; drugi deo su oni koji jedno za drugim istupaju; i postoji deo živih bića
koje i dalje treba spasiti. Ti nedostaci među našim učenicima im daju za šta da se
zakače, i to je ono što ih je ohrabrilo da deluju tako naglo. Njihovim rečima, oni ne bi
oklevali da žrtvuju svoje živote zarad Fa-ispravljanja. Ali u stvarnosti, oni ne oklevaju da
bilo šta učine zarad toga da postignu svoje sopstvene ciljeve, i ovo je donelo ogromnu
teškoću Fa-ispravljanju, pa čak i uticalo na njegov tok.

Ono znači da nije slučajno ništa na šta nailazite dok spašavate živa bića i potvrđujete Fa.
Ništa nije tako jednostavno, bez obzira što izgleda manje nevažno, koje misli neko ima,
ili širok spektar ljudi i stvari na koje nailazite dok objašnjavate istinu. Ali, prihvatljivo je
samo ako preduzimate stvari sa milošću u svom srcu. Nemojte da vas nervira kad ljudi
imaju određeni stav, ili nerazumevanje. Kad dejstvujete samo da bi spasili tu osobu,
spasili živa bića, onda mislim da dejstvo toga može promeniti sve. Ako vam je um,
međutim, dok objašnjavate istinu, pod uticajem vezanosti običnih ljudi, onda ništa
nećete moći da postignete. Kad u svom objašnjavanju istine naiđete na obične ljude koji
su slušali i poverovali u laži i propagandu, koju od početka prenosi rđava KPK putem
sopstvenih medija, oni bi mogli imati pogrešna shvatanja o učenicima Dafe, biti grubi
prema vama, ili nevoljni da vas slušaju. U tim trenucima, ako se vaše emocije uzburkaju
zbog njih, i krivo vam je, uznemirite se, i čak možda niste toliko racionalni, onda nećete
moći da objasnite istinu, niti da spasite te ljude. A zapravo, zlo konstantno koristi
pogrešnu sliku učenika Dafe, koju obični ljudi imaju, kao način da postignu da ta osoba
oseti neprijateljstvo prema vama. Ali ako su vaše ispravne misli jake, zlo će biti
rastvoreno. Moć prave milosti može da rastvori sve izopačene faktore, i kad govorite sa
nekom osobom, vi ćete emitovati energiju izvan sebe, koja rastvara zle stvari, i zlo u
drugim dimenzijama se više neće usuđivati da priđe, ili kontroliše tu osobu. Onda, kad
sa tom osobom budete raspravljali, ona će slušati, i vi ćete moći da očistite laži koje je
zli KPK ubrizgao u nju, tako uklanjajući blokadu u njenom umu.

Danas više neću govoriti jer sam upravo predavao Fa u Los Anđelesu, i baš je danas
objavljeno na internetu. Ali ima jedno što bih podelio s vama. Mnogi bogovi šapuću mi u
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uho: “Tvoji učenici Dafe ne podnose da je bilo ko kritičan prema njima. Samo jedna reč i
oni prasnu. Ne dopuštati drugima da te kritikuju, može li to biti dobro? Kako da se
kultivišu ako ne mogu da podnesu kritiku? Kakav je to onda kultivator?” i slične stvari u
tom smislu. Ranije sam mogao reći da je puno oblika smetnji, i da niste zreli povodom
svari koje treba raditi do ste suočeni s progonom. I tako, da biste dobro obavili posao sa
stvarima koje se odnose na potvrđivanje Fa i spašavanje živih bića, sve vreme ja nisam
govorio o ovom aspektu Fa, i nikad nisam isticao ovo pitanje u svojim obraćanjima
vama. Ali sada je to nešto veoma upadljivo i to je nešto na šta morate obratiti pažnju. Vi,
kao kultivatori, znate princip da se “ne udara kad se pretrpi udarac, ne odgovara kada
te psuju,” i da kad praktikant zbilja pretrpi neki oblik gubitka, on to s osmehom odbaci.
To je stanje koje vi treba da imate, i to je ono što morate postići, jer vi niste obični ljudi i
težite tome da prevaziđete njihovo stanje stvari. Vi se morate držati visokih standarda,
a ne standarda običnih ljudi. Znači da morate postići ovo što sam opisao.

Tokom ovih godina ste učinili mnoge zadivljujuće stvari, i zasluge su naprosto
beskrajne. Međutim, svakako postoji i jedan broj učenika koji su razvili određenu
naviku, naime, iako svaki dan čitaju Fa, oni zaista nisu mnogo napredovali u smislu ovog
o čemu govorim. Čak sam otkrio da se to u mnogim slučajevima i dalje širi. U nekoliko
izolovanih slučajeva, čovek je postao toliko osetljiv da niko ne sme da mu priđe. U času
kad čuje nešto iole neprijatno, on to ne može da podnese. On plane u času kad se
pobude njegove vezanosti. Tu stvar je sad teško ukloniti, krupna je. Drugi mu ne mogu
izneti reči kritike, on ne može da podnese nikakvu kritičnost, pa čak i kad učini nešto
loše, o tome neće da čuje ni reč. Međutim, kako se može tako? Po čemu je on
kultivator? Čak i ako činite Dafa stvari s ciljem spašavanja ljudi, u tom procesu i dalje
morate biti kultivator. Ne možete im pristupati kao obični ljudi. A sa nekim ljudima to
ide dotle da kad učine nešto loše, a drugi im na to ljubazno skrenu pažnju, oni za sebe
iznalaze opravdanja. Kad im se ukaže na grešku, oni se trude da to objasne, pričajući
gole laži i pokušavajući da pronađu neki spoljni razlog. Da li ova vrsta ponašanja, koja je
čak ispod nivoa običnih ljudi, pristaje jednom učeniku Dafe? Kultivatori moraju biti u
stanju da prihvate tuđe kritike, i ovo je izneseno u knjizi. Zatim ima nekih učenika koji
prebacuju krivicu, pokušavajući da nastali problem pripišu ovom, ili onom razlogu. A
kad zbilja nema nikakvog razloga, oni će ga izmisliti (svi se smeju), govoreći stvari poput:
“Vi ne shvatate kakva je tada bila situacija.” A onda nastavljaju sa ovom ili onom
besmislicom. (Svi se smeju) A ovo je lakši od tih problema, a ne teži. U najdrastičnijim
slučajevima, osoba u tome neće ni hteti da učestvuje. Da li znate kako bogovi gledaju na
ove slučajeve? Stare sile će vas zapamtiti kad se to desi, a vaše tadašnje ponašanje
postaće nešto za šta mogu da se uhvate. Ono što vas onda čeka je nevolja. Kad vaš
šinšing nije na visini po ovom pitanju, to će vam doneti veliku nevolju. Pazite.

Kad sam prošli put predavao Fa, rekao sam da budući da je Učitelj govorio o ovom
pitanju, svi ćete se s tim susresti kad odete. I zaista, neki ljudi su na to naleteli čim su
napustili konferencijsku salu. Kad sledi konflikt, neće vam biti dato vreme da se
pripremite. Oni uvek stižu onda kad niste imali priliku da se mentalno pripremite. Niko
vam neće reći: “Ja sam ovde da te testiram. Kritikujem te da bi ti mogao da unaprediš
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svoj šinšing.” Zapravo, ni druga strana u konfliktu to neće shvatiti, jer obe strane
zajedno prolaze kroz šinšing test. Videćemo da li možete da rešite to kako treba pošto
Učitelj završi današnje predavanje Fa. Neće biti mentalnih priprema, nema proba, i
nema prethodnih upozorenja—konflikti će odjednom buknuti, i biće naprosto kao
konflikti običnih ljudi. Naravno, iznevši ovo pitanje, ja se nadam da ćete, sad kad sam
govorio o ovome, kad se vratite kući, uložiti nešto napora u kultivaciju po ovom pitanju.
Bilo koja vrsta navike koju oformite je zapravo materijalni proizvod. U drugim
dimenzijama ta materija je tamo, i samo tako se to stanje manifestuje ovde u ovoj
dimenziji. Ta stvar je kao nagazna mina, koja detonira u času kad je dotakneš. Neće ići
ako ne uspete da uklonite tu nagaznu minu. Dakle u kom god kraju živeli, i ko god da
ste, dok god kultivišete Dafu ja ću vam, počev od ovog časa, uklanjati tu materijalnu
supstancu. (Aplauz)

Ja ću ukloniti tu materijalnu supstancu, ali oformljene navike i osobine u vezi s tim,
morate vi sami eliminisati. Što se tiče vaših navika, koje ste vremenom oformili, one
proističu iz vaših različitih vezanosti. Oni koji su vezani za čuvanje obraza biće naterani
da čuju stvari koje će ih postideti, i koje udaraju na onu vezanost koja prouzrokuje da
ne budete u stanju da čujete tuđe kritičke primedbe. Takođe ima nekih ljudi koji misle
da treba da budu imuni na kritike, budući da su koordinatori projekata. A zatim, neki
ljudi, koji imaju posebne talente po ovom ili onom pitanju, neće da prihvate kritike
drugih ljudi. Jedna grupa neće nekog da sasluša, jer o njemu ima negativno mišljenje. To
stiže u svim oblicima i veličinama. Biti nespreman da se čuju tuđe primedbe proističe iz
niza vezanosti. Koji god slučaj, vi ste svi učenici Dafe, i nije važno koje odgovornosti
preuzimate: svi vi ste kultivatori, i Učitelj preuzima odgovornost za vašu kultivaciju. Vi
ste isti kao svako drugi ko se kultiviše, kultiviše sebe i želi da na kraju dostigne
Ispunjenje, pa ćete i vi morati da preuzmete odgovornost za svoju kultivaciju. Danas,
kad danas budete napustili ove prostorije, neko će vam možda reći nešto uvredljivo. Da
vidimo ko će prasnuti ako se to desi. (Učitelj se smeje) (Svi se smeju)

Takve će stvari biti od sada. Za kultivatora uopšte nije važno je li u pravu, ili ne. Ne
raspravljajte levo-desno, i ne ističite ko je u pravu, a ko u krivu. Neki ljudi večito ističu
kako su oni u pravu, ali čak i ako ste u pravu, čak i ako niste u krivu, pa šta s tim? Jeste li
napredovali na osnovu Fa? Pogrešan je sam čin upotrebe ljudskog načina razmišljanja
da se istakne ko je u pravu, a ko je u krivu. Jer tada koristite logiku običnih ljudi da
procenite sebe, i koristite tu logiku da iznosite zahteve prema drugima. Kako bogovi to
vide, za jednog kultivatora nije ni najmanje važno da li je u pravu ili u krivu u ljudskom
svetu, već je važno eliminisati vezanosti koje proističu iz ljudskog razmišljanja, i upravo
vaš uspeh da eliminišete te vezanosti ukorenjene u vašem ljudskom mišljenju smatra se
važnim. (Aplauz) Ako mirno uspete da rešite stvari, bez obzira koliko osećate da su
prema vama nepravični, ako možete da ostanete mirna srca i ne pokušate da iznađete
neku vrstu opravdanja za sebe, onda u mnogim stvarima neće ni biti potrebno da se
raspravljate. Jer na vašem putu kultivacije nema ničeg što je slučajno. Znači, kad uđete
u žestoku razmenu mišljenja i to uzburka stvari u vama, ili uđete u sukob u vezi nečeg
što se tiče vaših vitalnih interesa, možda je Učitelj postavio faktor u pozadini toga.
Možda se uznemirite samo u slučaju kad neko kaže nešto što vas zaista provocira, ili
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vam udara na slabu tačku. I možda se ta osoba zbilja loše ponela prema vama. Ali, te reči
nije obavezno izgovorila ta osoba. Možda sam ih izgovorio ja. (Svi se smeju) Hoću da
vidim kako u tom času postupate. Kad se glavom sudarite s tom osobom, to je zapravo
isto kao da ste se sudarili sa mnom. (Učitelj se smeje) (Svi se smeju, aplaudiraju) To je
sve za danas. Ja potpuno mogu ukloniti materijalnu supstancu za vas, ali oformljene
navike su nešto što definitivno morate ukloniti vi —definitivno, apsolutno. (Aplauz)

Ovaj problem sam odavno zapazio, ali ga nikad nisam pominjao. A zašto? Jer dok učenici
Dafe potvrđuju Fa, oni su suočeni sa raznoraznim smetnjama od strane zle KPK, kao i
propagandnog aparata cele nacije, koji ona koristi. A onda su tu hiljade novina i stotine
radio i TV stanica koje zla KPK kontroliše, istovremeno primenjujući sveobuhvatan
pritisak na Falun Gong, zajedno sa specijalnim agentima koji seju razdor, raznim
zaverama koje kuje, i činjenice da je sve što izveštava laž i kleveta. Osim toga, tu je
činjenica da su svi ljudi sveta zatrovani, i da učenici Dafe treba da objasne istinu pred
nekih 7 milijardi ljudi. Zato, ako oni nemaju nepokolebljivu volju koja proističe iz
ispravnih misli, oni nisu u stanju da spašavaju živa bića i potvrđuju Fa. Zato nisam
uzimao u obzir to što su mi ti bogovi govorili tokom ovih godina, i nisam predavao ovaj
deo Fa. Kad bi svi učenici bili posebno ljubazni i ne bi rekli ni reč kad ljudi iznose
primedbe o njima, čak i kad ih zlo kleveta, to bi nanelo štetu našem objašnjavanju istine
i spašavanju ljudi, i još više našem razotkrivanju zla. Zato nisam predavao ovaj Fa. Zbog
ovoga sam se uzdržavao da u tom času govorim o tome. Razlog zašto o tome pričam
sada je to što to više neće ugroziti ono što preduzimate. Učenici Dafe su sada zreli dok
se suočavaju sa zlom, i to neće uticati na njihovo objašnjavanje istine. Vi ste sada
racionalni i trezveni, i prošavši kroz ono što ste imali ovih godina, sada znate kako da
činite stvari. To što o tome u ovom času govorim, neće štititi vašem objašnjavanju
istine. Znači, od sad na dalje, ovo treba da bude u fokusu vaše kultivacije.

Slično sam vam rekao prošli put, kad sam govorio na Fa konferenciji u Los Anđelesu -
da ćete kasnije naići na ovo. Lično sam video priličan broj ovakvih slučajeva. (Svi se
smeju) Stvari su došle dosta intenzivno. Iako su stvari izgledale dosta intenzivne,
primedbe koje su ih pokrenule zbilja nisu bile ništa. Ipak to neki učenici nisu mogli da
podnesu i prasnuli su. Smesta su započeli argumentaciju sa tom оsobom, i njihovo
ponašanje nimalo nije ličilo na stanje kultivatora. Naravno, ovo ne znači da se niste
dobro kultivisali. Kao što sam upravo naznačio, to nije vaša greška, jer Učitelj se nije
bavio ovim pitanjem da bi vam omogućio da objašnjavate istinu. Da sam se ranije bavio
ovim, a vi usled toga imali slab učinak u objašnjavanju istine, vaše dejstvo bi bilo malo.
Ali kako se čini, naviku koju ste oformili sada je stvarno teško razbiti. Iako materijalna
supstanca više nije tu, vi i dalje podbacujete kad se sretnete sa tim stvarima. Naišao sam
na priličan broj ovakvih, i rekao im: “Jeste li bili na L.A. Fa konferenciji?” Bez potrebe da
išta dodatno kažem, oni su uzvraćali: “O, nisam to dobro uradio. Učitelju, pogrešio
sam.” ( Svi se smeju) To je zato što je on kultivator, na kraju krajeva, i kad bude shvatio
stvar, on će se promeniti. Svako bi hteo da postupa dobro. Samo što kad bukne konflikt,
to dolazi neočekivano. Ne možete očekivati da budete upozoreni i da vam se da prilika
da se pripremite. Nema ničeg sličnog—bićete uhvaćeni na iznenađenje. Naravno, santa
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leda ne nastaje preko noći, pa, iako je materijalna stvar uklonjena, navike koje ste
stvorili, i neke druge tvari, proizvešće da vam [argumentacije] izlete iz usta. Ovo su
postale navike, pa ako želite da ih eliminišete, to nije lako. Ali ih morate eliminisati.

Znam da se u ovom procesu može desiti da ne postupite dobro čim budete kročili na
ova vrata, ali ne gubite nadu. Učitelj zna da ćete, tokom svoje kultivacije, na kraju uspeti
da postupate dobro. Ovo su jednostavno stvari koje se dešavaju u procesu kultivacije.
Ali ne smete dopustiti sebi da popustite. Neće ići ako kažete sebi: “Dopustiću sebi malo
vremena!” Kao kultivator, moraš biti predan. Najbolje bi bilo kad biste mogli uspeti u
prvom pokušaju. [Ako pokleknete,] prihvatljivo je samo ako se progresivno popravljate.
Od ovog dana na dalje, imperativ je zbilja obratiti pažnju na ovo—posebno kad se radi o
učenicima Dafe koji zajednički rade. Tokom vaše kultivacije, ja sam iz vas uklonio sve
što nije trebalo da ostane u vama, sa izuzetkom ove male stvari, koju sam tu u startu
ostavio da ne bih ugrozio vaše objašnjavanje istine. U ranim vremenima, pre 20. jula
1999, ja sam iznova i iznova govorio o ovakvim stvarima [poput prihvatanja kritika].
Razlog je bio taj što sam u to doba mislio da ako stare sile nešto budu učinile, ako zaista
budu potegle tu istu staru priču sa našim učenicima Dafe, moglo bi se desiti da mnogi
učenici, ako nisu sagradili dobru osnovu, ne prođu kroz to i napuste svoju kultivaciju, i
tako ne uspeju i padnu. Zato sam u to doba isticao priličan broj stvari i relativno više
predavao, puno toga govoreći o kultivaciji šinšinga. Dolaskom 20. jula, 1999, prestao
sam da iznosim takve stvari—posebno ovaj problem koji danas iznosim—iz razloga koji
navodim. Znači, od danas na dalje, svi morate dobro postupati po ovom pitanju. Vidim
da su neki ljudi zbilja obavili odličan posao u vezi s tim, dok su drugi, iako se čini da su
se oslobodili, zapravo nisu tako duboko u sebi, pa se u svojoj glavi i dalje bore s tim.
(Učitelj se smeje) (Publika se smeje) Ne kažu ni reč i izgledaju savršeno mirni, ali unutra
su stvarno uzrujani i zadržavaju to u sebi. (Učitelj se smeje) To bar znači da mogu da
ostanu mirni. A to je prvi korak. Pošto su učenici Dafe na različitim nivoima, pred njih
će se iznositi različiti zahtevi kultivacije. To znači da prema nekome kome dobro ide
zahtevi mogu biti malo viši, pa tako može napredovati mnogo brže. To je upravo ono
kakva je kultivacija. Ako je iskušenje pred kojim ste suviše malo, onda uz njegovu pomoć
možete napraviti samo mali korak. Ako je postavljeno iskušenje veliko, onda će to što
činite biti skok napred.

Još jedna stvar koju treba izneti je da kao učenici Dafe, treba da obratite pažnju na
stvari u svom dnevnom životu. Kao što znate, nedolični odnosi između ljudi koji nisu
muž i žena je greh za ljudska bića; to podriva instituciju porodice, kao i etičke odnose.
Ranije, u ranoj fazi, ja sam već zapazio ovaj problem. Naime, to da tokom kultivacije u
svakodnevnom ljudskom društvu, najveće izazove predstavljaju seksualna iskušenja koja
nameće obično društvo, kad je svet u neredu. Povodom tih stvari, zahtevi za kultivatore
su bili veoma strogi. U bilo kojoj praksi, to je uzimano jako ozbiljno. U prošlosti, ako bi
neko ko je obukao mantiju prekršio propise vezane za te stvari, to bi označilo kraj
njegove kultivacije. A kad bi neki besmrtnik usmeravao kultivaciju učenika u planinama,
i učenik bi napravio ovu grešku, to bi značilo da je za sva vremena uništen. To je nešto
do te mere ozbiljno. Vi ste učenici Dafe koji kultivišu Veliki Zakon, što čini još više
svetim to što vi radite, a neki učenici ipak obraćaju malo pažnje na to. To kakve su
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preovlađujuće vrednosti u današnjem ljudskom svetu, ili kako ljudi gledaju na takve
stvari, ne treba da ima značaja: jedan kultivator mora imati visoke standarde i na takve
stvari mora gledati pomoću viših principa, držeći se zahteva za bogove. Čak i ovde
među ljudima nedolični seksualni odnosi su kriminalni. Jedno božansko biće nikad ne bi
činilo nešto tako prljavo. A nisu li kultivatori na putu prema božanstvenosti? Ne idu li
kultivatori božanskim putem? Zašto se onda ne možete ponašati kao božanska bića?
Zašto se ne možete ponašati u skladu sa zahtevima za božanska bića? Kako to da neki
ljudi stalno ponavljaju istu grešku? Može li to ikako biti prihvatljivo?

Kako što znate, mi smo svesni da je kraj o kom se govori u proročanstvima iz prošlosti
bio namenjen da za njega čuju današnji ljudi. Mnoga proročanstva su aludirala na to
kako će na kraju, oni koji budu ostali, biti neokaljani, a njihova tela će biti čista. Oni su
smatrali da je ostati neokaljan nešto najvažnije, i da se po ozbiljnosti ništa ne može
porediti s tim. Tako bi oni koji će ostati definitivno trebalo da budu takvi ljudi, a neko
ko se uspešno kultivisao bi sigurno trebalo da bude takav; i oni koji treba da ostanu na
ovoj zemlji bi svakako bili od ove vrste. Onda razmislite o ovome: kad vide jednog
učenika Dafe kako radi takve stvari, kako će se bogovi kosmosa ponašati prema vama?
Shvatate li koliko je to užasno u trenutku kad uradite tako nešto, gledano u svetlu
zahteva koje oni imaju za one koji će jednog dana biti bogovi? U času kad neko pogreši
ovim povodom, svi bogovi na nebesima veruju da vi svakako morate biti oboreni jer se o
vama apsolutno ne može misliti dobro, niti možete biti priznati. Tako, među nedaćama
s kojima ćete se susretati od sada, u mnogim slučajevima uključeni faktori dolaze od
onih bogova koji su se u suštini namerili da vas sruše. Razmislite koliko bi to teškoće
dodalo vašoj kultivaciji! A onda, oni će vas navesti da činite isti greh iznova i iznova, dok
odbijate da se popravite i to ponavljate. Na kraju, šinšing konflikti će vas dovesti do toga
da stvari tumačite na iskrivljen način. [To je zato što] dajete sebi opravdanja, iznova i
iznova, a što dovodi do vašeg krivog razumevanja; onda, najzad, više se nećete ni
poistovećivati sa učenjem Dafe, i na kraju ćete poći u suprotnom pravcu. Mislite li da su
svi oni ljudi, koji su došli do izopačenih shvatanja, to hteli? U mnogim slučajevima se
radilo o tome da osoba nije postupala dobro po nekim pitanjima, a zlo je to iskoristilo.
To znači da se ta zla bića hvataju upravo za te vaše slabosti, da se nemilosrdno kače za
te vaše stvari. U času kad poveruju da ste beznadežni gubitnik, da se prema njihovim
standardima ne možete kultivisati, oni će definitivno potražiti načine da vas sruše, da
vas unište. Mada, naravno, oni znaju da Li Hongdži neće ostaviti svoje učenike i da će
nastaviti da se trudi da ih spasi. Ali shvatate li, oni će tu osobu odvesti na drugu stranu,
prouzrokujući da radi stvari koje ostavljaju Dafu i učenike Dafe, i pretvoriti ga u alat koji
služi zlu. A kad je neko počinio neoprostiv greh protiv Dafe, kako se može spasiti? Ljude
koji čine ovu vrstu greške, o kojoj govorimo, oni žele da dovedu do ove tačke. A kad
neko uistinu dostigne tu tačku, on se zbilja ne može spasiti, jer nema načina da to
ispravi. Kako se onda može spasiti? Fa-ispravljanje ima standarde, a ima ih i kultivacija
učenika Dafe. Zašto onda ne možete pripaziti po ovom pitanju? Osramotili ste Učitelja, i
osramotili ste učenike Dafe. Eto koliko su posledice ozbiljne.

Ima još jedno pitanje. Podsetite se da se vi kultivišete u običnom ljudskom društvu. Sve
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vreme se niste dobro nosili s pitanjem članova porodice koji se ne kultivišu. Izraz koji
sam ranije koristio takođe važi i ovde—metar leda ne stvara se preko noći. Kad u startu
ne uspete da iznesete ovu stvar kako treba, ozlojeđenost počinje da se nagomilava, dok
ozbiljno ne naraste, i vremenom postane jaz koji se čini potpuno premostiv. Ovakva
situacija će doneti teškoću učenicima Dafe dok se trude da potvrde Fa. U svakom
trenutku, međutim, problem leži kod našeg učenika Dafe. Zbog toga što u startu nisi
dobro izneo situaciju, pretvorilo se u ovo što jeste. U mnogim stvarima, ako možete
dobro da izbalansirate stvari, i svoje poslove obavite kako valja, Dafa stvari koje radite
neće pretrpeti nikakva odlaganja. [Problemi] niču upravo iz vašeg lošeg postupanja
prema stvarima i previda ovog što sam upravo objasnio.

Svi znate da su Fa-ispravljanje i kultivacija ozbiljni, a onaj ko se kultiviše dostiže svoj
krajnji stepen. Ako uspete u kultivaciji, vaše porodice i rođaci će biti blagosloveni. Ali
nikako nije slučaj da vam se rođaci, prijatelji, roditelji, ili deca, koja se ne kultivišu, mogu
pridružiti u Ispunjenju. Pošto se ta osoba, koja je nezavisno biće, ne kultiviše, to što je
čeka, čeka je. Vi je ne možete zameniti, niti preuzeti njeno. Ako ta osoba ne pokuša da
naudi Fa, ona će iako se ne kultiviše, požnjeti dobru sreću kad se vi Ispunite, a neki ljudi
će čak možda sa vama otići u vaš raj, da tamo budu živa bića. Takođe je moguće da će u
ljudskom svetu jednog dana uživati dobru sreću. Moraćemo videti gde će je njena
predodređenost odvesti. Kao rezultat vaše kultivacije u ovim uslovima, vaša porodica i
prijatelji—kao i vaši preci—će imati koristi. S druge strane, preci onih koji progone
učenike Dafe i ometaju Fa-ispravljanje, biće proglašeni za grešne i poslati u pakao.
Naravno da je najbolje ako članovima svoje porodice možete pomoći da započnu
kultivaciju. Ali ako se ne mogu kultivisati, onda morate obezbediti da budu bića koja se
mogu spasiti, i u najmanju ruku, da budu dobri ljudi, kako bi jednog dana mogli uživati
dobru sreću. Neki od naših učenika, u početku nisu dobro postupali sa ovim stvarima, i
zapostavljali su ono o čemu sam govorio. Glavni razlog je bila predstava da je ta osoba
vaš srodnik, vaš roditelj, ili vaše dete, a kultivacija Dafe je nešto najveće, pa, pošto se vi
pitate, vi ćete ih jednostavno naterati da se kultivišu. U ishodu, vaše reči dolaze u vidu
prinude tj. kao da vas ljudi moraju slušati. U ključnom momentu za život jednog bića,
niko ne može uskočiti umesto njega; ono što ti kažeš se ne važi. Vi možete uskočiti
umesto njih kad su u pitanju zemaljske, ljudske stvari, čak možda možete i donositi
odluke umesto njih. Ali, kad su kritične stvari samog bića te osobe zaista uključene, čin
njegovog odlučivanja nije tako jednostavan kao u tim drugim stvarima. Čovek se ne rađa
samo jednom. Možda je ta osoba vaš član porodice u ovom životu, ali sledeći put će biti
u porodici nekog drugog, a nakon toga, ko zna gde bi se mogla reinkarnirati. [A vaša
porodična veza sada] je samo sudbinska veza u jednom životu. Kako onda u ime tog
bića možete doneti odluku koja određuje večitu sudbinu njegovog života? Samo kad u
srcu istinski imate želju da spasite tu osobu, i smatrate je za živo biće koje treba spasiti,
videćete da se stvari menjaju. Ovo nam, onda, govori da postoje razlike u tome kako
ljudi postupaju u mnogim stvarima. Tako su ishodi drugačiji.

Naravno, ima i nekih mladih učenika Dafe koji su se venčali sa ne-praktikantima, a u
nekim slučajevima osobu su emocije zbilja skrenule na pogrešnu stranu, pa je postala
običnija i od obične osobe. U nekim slučajevima smetnja za tu osobu je bila pozamašna.
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Osoba onda oseća da hoće, ali ne može [da radi stvari koje treba da radi]: ona se boji da
će njena veza biti narušena, a ipak se takođe boji da ne radi baš dobro Dafa stvari, i zna
da sve ovo utiče na njenu kultivaciju. To na kraju iscrpljuje osobu mentalno i fizički, i
zbunjuje je šta da radi. Zapravo, ako možete da se saberete i razmislite, videćete da je
sve ovo rešivo. Pošto se ovaj Fa na ovakav način prenosi u ljudskom svetu, i pošto je
usvojen ovakav kultivacioni metod, koji vas kali u običnom društvu, onda je sigurno da
se sve s čime se srećete u običnom ljudskom društvu može razrešiti. Samo zavisi kako,
u ovom slučaju, gledate na svoje članove porodice. Možete li rešavati stvari sa
ispravnim mislima? Možete li im pomoći da se kroz razgovor razjasne stvari, s
ispravnim ubeđenjem kultivatora? Ako možete dobro postupiti, onda će stvari dobro ići.
Ako ne možete dobro postupiti, biće suprotno.

Sve ovo takođe važi za vaše objašnjavanje istine. Dok ste u interakciji sa drugom
osobom, ako u svom srcu možete održavati blagost, bez obzira na njen stav, onda će
ona razumeti u dubini svoje duše, tj. onom stranom svog bića koje zna. Ako površno
radite stvari, ili još gore, dopuštate da na vas deluju stavovi običnih ljudi, onda rezultati
sigurno neće biti dobri. Kako možete biti tako nemarni sa nečim tako svetim, nečim što
određuje budućnost jednog bića? I postupati tako bahato? Kako možete dopustiti da na
vas deluju stavovi običnih ljudi? Iako ono što radimo mi nazivamo “objašnjavanjem
istine”, zar vi faktički ne spašavate ljude? Ne pružate li oslobađanje? A vi ih ipak ne
spasite, već vas zapravo oni povuku dole. Razlog zašto on može da ovlada vašim
mislima je to što imate vezanosti. Da ih nemate, on na vas ne bi uticao. Ako možete biti
zbilja razumni i imati ispravne misli dok objašnjavate istinu, rezultati će biti drugačiji.

Mnogi naši učenici Dafe nisu mnogo razmišljali o velikoj daljini na koju treba da putuju
da bi prisustvovali ovoj Fa-konferenciji, i njima nije bilo lako, jer svi oni imaju svoj
posao, i moraju da koriste svoje slobodno vreme preko vikenda da dolete ovamo i vrate
se. Sad kad su tu, verovatno je da ima puno stvari o kojima bi voleli da pričaju sa
Učiteljem, i možda će imati neka pitanja koja bi hteli da postave. Pošto smo upravo
završili Fa-konferenciju u Los Anđelesu, i rediguje se za štampanu publikaciju, danas
vam više ništa neću reči, inače će vam biti previše da svarite. Pošto preko leta ima više
Fa-konferencija, drugi put ću više govoriti. (Aplauz)

Još nešto ću reći usput. Intenzitet našeg objašnjavanja istine treba samo da bude sve
veći i veći, pa ne smete popuštati—apsolutno ne smete. Kad bi čovečanstvo zaista
doživelo nešto poput onog što je opisano u proročanstvima, bilo bi prekasno za kajanje.
Ne smete izneveriti živa bića, niti propustiti da ispunite zavet koji ste dali pre osvita
istorije. A pošto ovaj zli progon još nije okončan, onda apsolutno nema razloga da
popuštamo. Kao učenici Dafe, ono što radite vi zapravo ne radite za druge, niti za Dafu;
a još manje za mene, vašeg učitelja. Sve što radite vodi prema vašem ispunjenju, jer ovo
je oblik koji ima naša kultivacija—bezoblična vrsta oblika. Sve s čime se susrećete u
društvu je unutar područja vaše kultivacije, i služi upravo za to da se vidi kako
postupate. Onda je i suočavanje sa ovim progonom, prirodno, unutar područja vaše
kultivacije. Zato, uspeti da se ide svojim putem dobro u vremenu koje sledi, isto je što i
uspeti da se dobro kultivišete. Što se tiče nekih izolovanih pitanja koja su nastala, radije
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više ne bih rekao, jer vi ste stekli pribranost i znate da se ništa ne dešava slučajno, da
mora postojati razlog. Moja nada je da vaše ispravne misli mogu biti malo jače, da
možete biti malo marljiviji u svojoj kultivaciji, i ne dopuštati zlu da koristi vaše greške.
Ako naši učenici Dafe ovo budu uspeli, trpeće manje štete. Objašnjavanje činjenica u
ovom trenutku u velikoj meri traži ljudstvo, i da bi se spasila živa bića, potrebno je
učešće više ljudi. Više ljudi treba da bude uključeno u razne projekte koji imaju za cilj da
okončaju progon od strane zla. U ovom svetlu, onda, puno snage se gubi kad je jedna
osoba manje, i puno snage se dobija kad je tu jedan par ruku više. Ne bih nikog da
ostavim iza, niti bih da ih izgubim, ili dam da prerano odu. Za učenike Dafe više ne
postoji pitanje dostizanja Ispunjenja. Međutim, kad biste prerano otišli, to bi podrilo
ono što učenici Dafe nastoje da postignu, i bilo bi isto što i dopustiti starim silama da
iskoriste vaše nedostatke. Ovo je vreme kad nam je ljudstvo zaista potrebno. Ne dajte
da se desi ta vrsta gubitka. Voleo bih da vidim kako svi daju sve od sebe da čine dobro,
kako imaju bujne ispravne misli, i da izbegnem bilo kakve gubitke.

To je sve što ću reći. Svima vam hvala. (Gromoglasan aplauz svih prisutnih)

Li Hondži 
26.03.2006.

Prevod na srpski, 01.09.2016.
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Fa predavanje na sastanku Epoch Timesa

Li Hongzhi
17.10.2009.

(Pljesak)

Svi ste naporno radili, zaista naporno. Putovali ste iznimno strmim putem otkako ste
utemeljili novine The Epoch Times, i proces kroz koji ste prošli – od toga da ne znate
kako to činiti do toga da ste s vremenom naučili – zaista je bio obilježen teškoćama
koje su dolazile jedna za drugom. Nije bilo lako korak po korak prolaziti kroz sve
testove xinxinga vezane za osobno kultiviranje uz vanjske smetnje. Smatram da je
uspjeh koji Epoch Times sada imaju, produkt kolektivnog truda svih vas koji sjedite
ovdje kao i onih koji su uključeni u rad na Epoch Timesu, ali ovoga puta nisu mogli doći.
The Epoch Times je zaista imao veliki učinak u Fa-ispravljanju. Svi vi ste to vidjeli.
Razmišljanje kakvo ljudska bića imaju je zapravo vrlo jednostavno. Mnogi ljudi vjeruju u
bilo što predstavljeno od strane medija, a u većini slučajeva je uobičajeno da su mediji ti
koji im služe kao izvor informacija. Ovaj informacijski mehanizam je, kao takav, za vas
vrlo koristan u vašim nastojanjima da spasite ljude ovog svijeta i da potvrđujete Fa.
Zapravo, to je zaista imalo iznimno pozitivan utjecaj po pitanju objašnjavanja istine.
Zbog ovog, želim vam se zahvaliti u ime ljudi svijeta. (Pljesak)

Budući da je Epoch Times prokrčio put od začeća do točke na kojoj se nalazi danas,
postao je vrlo utjecajan. Ovo nam govori da, iako su za vrijeme vođenja novina
kultivacijska stanja ljudi ponekada bila nedovoljno dobra, glavna struja je bila dobra i
postigla je neizbrisive uspjehe. To je izvrsno. Što se tiče budućnosti, situacija bi trebala
samo biti bolja i bolja dok idete dalje i svakodnevni ljudi će novinama pridavati sve veću
važnost. Mnogi mediji na kineskom jeziku jedva preživljavaju u trenutnoj ekonomskoj
recesiji, a neki su već propali. Ako uspijete obavljati stvari malo bolje, novine će vam
rasti još brže. Ništa se ne događa slučajno. Ako dobro obavljate posao, moguće je da će
vam drugi i dalje ustupati mjesto i ostaviti vam put koji je, dok spašavate živa bića, širi
od današnjeg te će broj ljudi koji čitaju vaše novine rasti. A s takvim promjenama,
okolnosti će biti pogodnije za uspjeh vaših novina. Ali vi trebate znati kako iskoristiti
ovu priliku i smisliti načine kako učiniti novine stabilnijima, poput normalnlih medijskih
poduzeća. Kada su novine tek započele, svi vi ste na njih gledali kao alat za
objašnjavanje istine i niste razmišljali puno dalje od toga. Neki ljudi su ih čak smatrali
letcima. Naravno, sada su stvari drugačije i vi ste postupno shvatili da više ne trebate
gajiti misli da je ovo samo nešto privremeno, shvatili ste da trebate dobro voditi ove
novine i upravljati njima kao normalnim poduzećem.

Nadalje, smatram da bi bilo dobro kada bi učili iz iskustava običnih poduzeća, bilo po
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operativnim, rukovodstvenim ili po pitanjima prodaje. Međutim, to se često pokazalo
teškim za postići. A zašto je to tako? Sve se svodi na suradnju. (Učitelj se smije) Svi Dafa
učenici su izvanredni i u povijesti ste svi služili kao kraljevi, (Učitelj se smije), ali u Kini
postoji izreka "Jedna planina nije dovoljno velika za dva tigra." ( Svi se smiju) Sa samo
jednim kraljem, stvari su lagane – što god on kaže tako ide. Ali, hej, ovdje imamo toliko
kraljeva na jednom mjestu, oni su puni ideja i pristupa, a svaki od njih ima snažnu
tendenciju da donosi odluke i da ih drugi prate. Ovo je najveći izazov s kojim se
suočavaju Dafa učenici dok surađuju zajedno, a to je prepreka koja proizlazi iz činjenice
tko vi zapravo jeste. Svaka osoba ovdje je sposobna, a neki su iznimno sposobni i snaga
samo jedne takve osobe je jednaka snazi većeg broja svakodnevnih ljudi. No, s druge
strane, ovo predstavlja nevolju kada se radi o tome da radite zajedno. Ovaj problem
postoji već neko vrijeme. Ako možete naći način da dobro surađujete, da imate jedan
um i da usmjerite svu vašu snagu u jednom smjeru, onda, sa sposobnostima koje imate,
vi ćete zaista biti nezaustavljiva sila. Pa, ja se pitam, moramo li čekati da se iskultivirate
bolje prije nego što se približite tom cilju i povećate vašu (kolektivnu) snagu? (Učitelj se
smije) Jedino ako uspijete ovo uraditi dok su stvari najteže, vaša će se situacija
promijeniti i vi ćete obaviti dobar posao s onim što trebate činiti.

Ali vrijeme, kao i okolnosti, ne čekaju nikoga. Kako god bilo, Dafa učenici sada moraju
dobro surađivati. Situacija s kojom ste suočeni zahtjeva od vas da dobro surađujete, jer
jedino kroz dobru suradnju vi možete dobro ispuniti vaša obećanja i učiniti ove novine
moćnijima. Zaista bi vrijedilo učiti iz vodećih medija koji postoje u svakodnevnom
društvu, bilo da se radi o njihovim načinima rukovođenja, proizvodnji ili o prodaji. Samo
postojanjem novina oni mogu plaćati prihode tisućama ljudi. Pa na koji način oni to
rade? Štoviše, djelatnici u običnim medijskim kućama – bilo da su urednik, izvjestitelj ili
radnik u tiskari – svi zarađuju plaće u skladu s normama društva, tako da im plaće nisu
niske. Tako da, ono o čemu razmišljam je, iako ste toliko uložili i prošli kroz proces
učenja kako raditi ono što sada radite, tim putem biste i dalje trebali razmišljati o tome
kako ćete bolje voditi poslove i kako ćete biti ukorijenjeni u društvu, tako da se više ne
bavite pitanjima poput grupnog rada ili cijene tiskanja. S normalnim načinima
rukovođenja svaki Dafa učenik bi imao dodijeljenu ulogu. Imati dodijeljenu ulogu,
međutim, nije povezano s tim koliko dobro ste se kultivirali. Ne radi se o tome da se
netko tko je urednik ili izvjestitelj kultivirao bolje ili lošije naspram nekog tko obavlja
rutinske zadaće. Ne postoji takva veza. Znate, u svijetu kultiviranja često se radilo o
tome da onome kome je bilo najteže ili tko je imao najniži položaj je bio onaj koji se
najbolje kultivirao. Imati određene uloge znači samo raditi određene vrste posla i to nije
povezano s kultiviranjem, nije ista stvar. U kultiviranju se radi o kultiviranju srca i uma,
u bilo kakvom okruženju i u bilo kojem društvenom sloju osoba se i dalje može
kultivirati. Ali, to ne znači da se ljudi u određenom društvenom sloju mogu kultivirati do
visokih nivoa dok oni u drugom sloju ne mogu. Ne postoji takva stvar. Kultiviranje je
pitanje nivoa xinxinga jedne osobe kao i pitanje koliko je ta osoba odgovorna kada se
radi o spašavanju živih bića te kakvo on stajalište ima naspram toga.

Isto se odnosi i na rad u Epoch Timesu. Nije bitno kakav posao tu obavljate, ništa od
toga ne predstavlja visinu vašeg kultiviranja. Jedina bitna stvar je jeste li marljivi ili ne.
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Znate, s kultiviranjem, ono što Buddhe i Bogovi jedino gledaju je ljudsko srce; oni jedino
gledaju jeste li marljivi ili ne što se tiče vašeg kultiviranja. U svakodnevnom društvu, bilo
kakvim poslom se bavili i kada se nađete u bilo kakvom okruženju, te stvari su samo
namijenjene da bi vam pružile okruženje za kultiviranje i različita sredstva koja
omogućavaju kultiviranje. Ovo vam zaista treba biti jasno, trebate se dobro nositi s tim i
riješiti se tog ljudskog osjećaja nepoštenja. Kada se dijele radne obveze postojat će oni
koji nadgledaju druge i oni koji su nadgledani. Međutim, vi se ljutite kada netko
pokušava rukovoditi ili vas usmjeriti. (Učitelj se smije) Iskreno rečeno, kada bi svi vi iz
dubine srca željeli da ove novine budu uspješne, onda vam ne bi bilo važno s kakvim
tonom vam se netko obratio, tko upravlja ili kome ste podređeni.

Kada su Dafa učenici zajedno, često je ono što najmanje možete podnijeti to da vam
netko odredi da nešto uradite. Ali kada radite u svakodnevnom društvu u nekom
poduzeću, onda uradite sve što vam vaš šef kaže; na koji god način vam ta svakodnevna
osoba naredi, vi to ispunite. Onda kako to da ne funkcionira na isti način s našim
stvarima? (Učitelj se smije) Kada skrenem pažnju na to, onda ćete vjerojatno prepoznati
problem. Ali kada se zaista nađete u takvoj situaciji, posebno kada se dogode konflikti,
teško vam je to prihvatiti. Naravno, shvaćam da tu postoji još jedan drugi faktor po
kojem se mi razlikujemo od običnih poduzeća. Obična poduzeća pružaju financijsku
nadoknadu odmah nakon početka i životni prihodi osobe ovise o tome. Stoga, on sluša
druge i zarađuje plaću i nije opcija ne slušati druge. Na trenutak, zamislite da stavimo
na stranu povijesnu odgovornost potvrđivanja Fa koju imaju Dafa učenici i to koliko je
kultiviranje dragocjeno. Neki noviji učenici ili učenici koji nisu dovoljno marljivi zaista
imaju izazove po tom pitanju i to je objektivna stvarnost. Sudeći da su, na kraju, ipak
ljudska bića ta koja se kultiviraju, ne mogu se zanemariti stvari s kojima se trebaju nositi
kao dio života u normalnom društvu. Stoga, ono što vi trebate uraditi je dobro
rukovoditi vašim novinama i povećati njihovu profitabilnost, tako da svi formalno
postanu djelatnici koji imaju normalnu plaću.

Vi zapravo imate odličan temelj sada. To su jako utjecajne novine, svaki Dafa učenik je
tako sposoban i vi ste se cijelim srcem predali ovim nastojanjima. Ta pitanja će se riješiti
kada vam se dovoljno poveća udjel na tržištu. Predajte se cijelim srcem oslovljavanju
ovog pitanja i zaista dobro rukovodite novinama. Svi trebate ovako razmišljati i raditi na
tome. Ako samo mali postotak ljudi ovako razmišlja to neće djelovati. Svi vi trebate
zajedno raditi. Ako ih zaista uspijete pretvoriti u pristojno poduzeće, kada uistinu to
uspijete, onda neće više biti problema da ljudi ne žele biti nadgledani ili da u
svakodnevnom životu pokušavaju spojiti kraj s krajem. Ako budete mogli dobro
rukovoditi novinama, tada ćete imati još moćniji učinak spašavanja živih bića i
potvrđivanja Fa.

Trenutno su neke regije financijski pokrile minus, a neke su ostvarile i mali profit. To je
ohrabrujuće vidjeti. Ali ne možete stati na tome. Mnogi koordinatori smatraju da je
dovoljno dobro financijski pokriti minus, a neki to čak uzimaju za standard. Međutim, to
nije dovoljno dobro. Samo zamislite da svi oni koji su angažirani ne moraju ići i raditi u
običnim poduzećima kako bi spajali kraj s krajem, jer vaše novine bi ih uzdržavale i
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mogli bi tu usmjeriti svu svoju energiju. Ako ove novine uspiju postati normalno radno
mjesto u svakodnevnom društvu gdje ljudi zarađuju normalne plaće, zar onda ne biste
radili obje stvari; ono što Dafa učenici trebaju raditi uz to da si omogućavate financijsku
sigurnost u životu? Zar to ne bi bilo izvrsno?

Zapravo, razmišljam o ovome od prvog dana kada ste započeli. Ako to zaista uspijete
postići, tada bih bio najsretniji. Nemam nikavih primjedbi na to da Dafa učenici dobro
zarađuju. Bit ću zadovoljan kada vaša poduzeća još više narastu i kada steknete još veća
bogatstva. Moja jedina briga je da nećete uspjeti to postići. Da svi imate veća financijska
sredstva, zar ne bi imali više mogućnosti da se oslonite na njih za stvari koje Dafa
učenici rade kako bi potvrdili Fa? Zar to ne bi bilo izvanredno? Nikad vam nisam rekao
da budete kao oni kultivatori koji žive u planinama, koji bi radije bili bez novčića. To je
zbog toga što vi ne možete biti takvi kada se vaše kultiviranje odvija u svakodnevnom
ljudskom društvu. Nikad vam nisam rekao da budete takvi. Točnije, uvijek sam govorio
da se kultiviranje u Dafa radi na način koji se maksimalno prilagođava svakodnevnom
ljudskom društvu. Ali, iako sam to rekao, ne morate sada ići u drugu krajnost. Ne
govorim vam da od sada pa na dalje budete opsjednuti zarađivanjem novca. (Svi se
smiju) Bio bi problem da prestanete obavljati stvari koje Dafa učenici trebaju raditi. Vi
trebate raditi te stvari. Ono najvažnije je da sada imate prave uvjete i vi zaista trebate
iskoristiti ovo vrijeme i dobro voditi novine.

Uvijek ima ljudi koji razmišljaju na način, "Kakav posao bih mogao započeti da pružim
podršku Epoch Timesu?" ili "U što bih mogao uložiti kako bih pomogao Epoch Timesu
da smanji financijske troškove?" Misli koje stoje iza toga nisu loše. Ali ono o čemu
razmišljam je: zašto ne razmišljate o tome da učinite da stvari krenu na bolje za sam
Epoch Times? Ako zaista uspijete u tome da dostigne određen nivo, zar ne biste imali
sve? Vi to, zapravo, možete postići. Gledano iz perspektive budućnosi Epoch Timesa i
sadašnje ekonomske situacije, uvjeti koji su vam potrebi za to su zbilja stvoreni za vas.
Ako ste sposobni dobro surađivati na pitanjima rukovodstva, zaista se više potruditi da
povećate vaše čitateljstvo i ako uspijete poboljšati vašu profitabilnost, onda ćete moći
jamčiti plaću za dio vaših djelatnika. Nakon toga, kada stvari budu rukovođene još bolje,
postat ćete poduzeće koje ima potpuno normalne sustave, moći ćete sami održavati
novine i moći ćete plaćati djelatnike. Ovo je potpuno izvedivo. Prijašnjih godina sam
govorio o tome kao o "cilju". Sada bih rekao da je to nešto izvodljivo.

Trenutno su neke regije u zaostatku. Mislim da je problem u tome koju važnost
pridajete tome. U nekim mjestima gdje su učenici bili malo uspješniji, skloni su tome da
postanu zadovoljni tim. Međutim, nije dovoljno da Epoch Times samo pokrije minus i vi
niste razmišljali o tome kao se poboljšati ili kako da postanete redovno poduzeće, što bi
vam omogućilo da imate još veći učinak u spašavanju živih bića i objašnjavanju istine.
To je ono o čemu ja razmišljam. Ista situacija je i s NTDTV. Nedavno sam im rekao da bi
trebali stabilno održavati djelatnike u marketingu i prodaji i plaćati tim ljudima plaću te
da je u redu ako je plaća malo niža; morate osigurati da su životi tih učenika stabilni
kako bi oni mogli obavljati poslove fokusirajući se potpuno. Oni to sada rade i čuo sam
da im ide vrlo dobro. Ako zaista želite vidjeti da vam novine budu još uspješnije i da
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imaju veći utjecaj, onda vi također možete pokušati s tim pristupom ako budete imali
uvjete i vidite kako se stvari odvijaju.

Ima toliko puno stvari koje trebate raditi. Trebate raditi na vašim svakodnevnim
poslovima i dobro ih obavljati, trebate se pobrinuti o obiteljskim pitanjima, kao Dafa
učenici trebate naći vremena za učenje Fa i za vježbe; također trebate objašnjavati
istinu i sudjelovati u Dafa projektima poput Epoch Timesa. Stoga, kada bi se
objašnjavanje istine i zadatak vođenja medijskog subjekta mogli spojiti u jedno, zar to
ne bi pomoglo u rješavanju vremenskih ograničenja s kojima ste suočeni? To bi također
rješilo pitanje zarađivanja za život i posla u svakodnevnom društvu. Ima li tu nešto što
vam se ne bi svidjelo? Smatram da je ovo sada potrebno. (Učitelj se smije) I nije stvar u
tome da morate nešto po prvi put raditi jer su NTDTV već to uradili. Sličan slučaj je i sa
učiteljima na Fei Tian Umjetničkoj akademiji koji su dugo vremena podučavali puno
radno vrijeme tako da je njima također to utjecalo na živote. Oni su sada plaćeni za
njihov rad, iako je to vrlo malo. Kada se okolnosti postupno poboljšaju, zajedno s
rastućim utjecajem Shen Yun izvedbi, kada nam se poboljšaju prihodi, njihove mjesečne
plaće će se postupno povećati.

Rekavši ovoliko, govorit ću o nečem drugom. Naši učenici odasvud se zaista trude da
prodaju karte, tako da u svjetlu ovog maloprije rečenog, razmišljao sam o tome jesmo li
zakinuli one učenike koji su radili na prodaji karata. Dobra stvar je da ste svi svjesni da
se to radi kako bi se spasili ljudi te da je prodavanje te karte jednako spašavanju te
osobe. Tako ste svi sposobni dobro balansirati ove stvari. I nećete zauvijek to raditi na
takav način. Kada se utjecaj Shen Yun Performing Arts zaista proširi svijetom, sve što
ćete vi trebati uraditi je objaviti oglas u kojemu piše da dolaze Shen Yun i ljudi će hrliti
da ih vide. Tada ćete moći povući sve naše Dafa učenike iz tih uloga i ne brinuti se više
o prodaji karata. Naporno radimo prema tom cilju. Kada izaberem uraditi bilo što, to ću
zasigurno dobro uraditi. Ista stvar bi trebala biti i sa novinama The Epoch Times. Vi
definitivno trebate raditi prema tom cilju.

Svi znate za podle stvari koje tajni agenti zle partije rade izvan Kine. Kada vi radite na
traženju oglasa, oni telefoniraju kako bi vam pokušali upropastiti poslove. Kada ti
razbojnici to jednom učine, pojavit će se jedna doza karmičke odmazde; a ako je grijeh
velik, naplata će biti gorka. Ljudi u ovom svijetu su tu došli zbog Fa. Ako vi zaista
možete obavljati ovaj posao s ozbiljnošću koju on zahtjeva, onda će ti agenti samo
uzalud trošiti energiju. Ključ je u tome da zaista uložite trud, a ne da samo prolazite
kroz pokrete. To je posebno točno kada ste suočeni s izazovima: onda trebate
objašnjavati istinu i pomoći ljudima da vide istinsko lice KPK bande. Sve dok taj nevaljali
režim još uvijek uzrokuje nevolje, vi ga trebate otkrivati na još temeljitiji način. Ti KPK
agenti zapravo nisu ništa. Ono što se nalazi iza njih su pokvareni demoni koje su
aranžirale stare sile, u cilju da testiraju mogu li ljudi svijeta biti spašeni. Jednom kada
um jedne osobe zaista zauzme ispravno stajalište, s tom jednom rečenicom ili jednom
mišlju, nad njim više ne vlada sadašnjost, on se broji među ljudima budućnosti. Nakon
toga, ti razbojnički agenti više neće imati nikakve moći da utječu na njega.
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Sve dok dolazite u kontakt s nekim, radite nešto što će ga spasiti – uključujući i kada
tražite oglase. Na kojoj strani osoba stoji, hoće li uspjeti ili ne – sve ove stvari su
postavljene putem dok Dafa učenici komuniciraju sa svakodnevnim ljudima u različitim
oblastima i vi ne biste trebali pridavati preveliku važnost tim aktivnostima samim po
sebi. Što vi budete smatrali izazove većima, to će vam biti teže da ih realizirate jer
"pojava proizlazi iz uma." Na taj način će zadatak postati još teži. Kada kažem da "pojava
proizlazi iz uma", time želim također reći da teškoće proizlaze iz toga što vi
preuveličavate važnost same stvari i gledate na sebe u slabijem svjetlu. Ne uzimajte bilo
koju od tih stvari kao nešto veliko, jer kada se radi o nečem tako značajnom kao
spašavanje živih bića vi biste samo trebali raditi ono što trebate raditi i to raditi na
pribran način. Kada naiđete na stvari koje ne zvuče baš najbolje ili koje nisu ono čemu
ste se vi nadali, ne uzimajte to k srcu i samo časno i s pouzdanjem radite ono što
trebate raditi. Ako ne dopustite da vas ometa smetnja od strane zla, loši faktori neće
dolaziti od vas, zlo će postati trivijalno, a vi ćete postati ogromni i masivni te će vaše
ispravne misli biti obilne. To je zaista tako.

Postoji dosta skrivenog značenja u (kineskoj) polu-božanskoj kulturi, a to također stoji i
za stari izraz "pojava proizlazi iz uma". Zato što svaka osoba pokriva svoje određeno
područje u svijetu oko njega, njegovo emotivno stanje će utjecati na njegove poslove. To
je još i veći slučaj za Dafa učenike, jer oni snose misiju spašavanja živih bića i njihovo
područje je još veće. Dafa učenici širom svijeta zajedno obuhvaćaju cijelu zemlju i svaka
osoba ima određen domet. Sve s čim se suočite i što susretnete je tu zbog faktora koji
su prisutni unutar vašeg područja. Ako možete imati dovoljno ispravnih misli, onda ćete
biti ogromni i masivni unutar vašeg područja te potisnuti bilo kakve loše stvari koje
tamo možda postoje. Kada bi svaki Dafa učenik bio sposoban to uraditi, cijeli svijet bi se
promijenio, jer svatko od vas preuzima odgovornost za veliko područje u ovom svijetu i
predstavlja određen segment živih bića. Često vam govorim da se kultivirate prema
unutra i da tražite unutar sebe kada se pojave problemi. Kada pročišćavate sebe za
vrijeme slanja ispravnih misli, svrha toga je pročistiti i ispraviti vaše razmišljanje kao i
očistiti vaš dio, domenu za koju ste vi odgvorni. Kada bi svaki Dafa učenik uspio
pravilno se odnositi prema ispravnim mislima i svakodnevno imati ispravne misli, onda
bi svi zli duhovi diljem cijelog cvijeta bili brzo uništeni. Kada bi svi Dafa učenici ovo
mogli shvatiti i svi iskreno postigli stanje održavanja ispravnih misli na najmoćnijem
stupnju, onda bi jedan dan bio dovoljan da se stvari riješe. Kada bi svaka osoba uništila
loše faktore unutar domene područja za koje je ona odgovorna, zar se ne bi promijenio
cijeli svijet? Zapravo, ljudi svijeta imaju njihovo određeno područje, samo se radi o vrlo
malom polju i ono ne uključuje druge ljude. Tako da i za njih, njihovo emotivno stanje
može odlučiti ishod određenih pitanja. Svakodnevni ljudi ne znaju da je sve ovo
obuhvaćeno u izrazu "pojava proizlazi iz uma". Stoga, rečeno na drugačiji način, osobni
faktori zapravo mogu promijeniti okruženje te osobe. "Kultivirajte sebe" i "tražite unutar
sebe" su riječi koje sam rekao na vrlo direktan i jasan način. (Učitelj se smije) Međutim,
nema dovoljno ljudi koji ovim riječima pridaju važnost kako treba. Ovo što sam rekao je
kako stvari stoje za Dafa učenike kada oni obavljaju poslove.
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Bilo da se radi o prodavanju oglasa za Epoch Times, operacije i rukovodstvo ili traženje
financijske potpore, u svakom pogledu postoji pitanje jeste li sposobni odnositi se s tim
stvarima sa ispravnim mislima. Naravno, u isto vrijeme sveukupna situacija također
uključuje faktore starih sila koji usmjeravaju određene stvari. Ali zar se tu ne radi o
tome da one iskorištavaju vaše propuste? Kada bi svi mogli ispravno rješavati stvari,
onda ne bi postojalo iskorištavanje propusta. Ponekad možda osjećate da zlo ne biva
potpuno pročišćeno i pitate se kako to da ponovo dolazi na površinu. Pa, kada bi mogli
postići Ispunjenje nakon samo jednodnevnog kultiviranjai da postanete Buddha istog
trena, onda to ne bi bilo kultiviranje. Zaista je teško pročistiti te predodžbe i loše stvari
koje ste formirali kroz svakodnevni život i vi trebate promijeniti te navike koje ste
stvorili. Već ste oformili takav način razmišljanja tako da vi trebate gledati unutar vašeg
načina razmišljanja i tamo ispraviti stvari ako želite izbjeći još više problema. Možda se
pitate, "Ali, zar nisam već pročistio te stvari?" Uistinu, kada šaljete ispravne misli to
polje postane svijetlo i čisto. Međutim, čim ustanete, u vašoj glavi se zapravo nalazi
ljudsko razmišljanje i kada mislite o nečemu ili kada radite nešto, brzo se spotaknete i
vratite se tamo odakle ste počeli, i ta stvar (koju ste pročistili) je ponovo tamo. Nadalje,
ako vam um i misli čak nisu smirene kada šaljete ispravne misli, vi ćete čistiti i
iskorijenjivati loše stvari ovdje i u isto vrijeme ih stvarati tamo. U kultiviranju se radi o
reformiranju sebe i te stvari su zaista ovakve kako sam ih opisao.

Druga stvar je, koordinatori mi često govore da u sjedištu Epoch Timesa imaju dosta
izazova, a da mnogi lokalni ogranci ne obraćaju pažnju na situaciju u sjedištu. Izazovi
proizlaze iz toga što su mnogi urednici iz glavnog ureda, a to oduzima dosta truda i
znači da se izdvaja velika količina energije. Ono što svaki lokalni ogranak radi je da
samo dodaju lokalne izvještaje, tako da oni imaju relativno lagan posao i jedino vode
brigu o tome da ne bude gubitaka u njihovom području, bez brige o tome kako stoje
stvari u sjedištu. Budući da ste vi jedno tjelo, a Epoch Times je jedna kolektivna
inicijativa, onda trebate voditi računa i o teškoćama u sjedištu. Te poteškoće znače da
postoji potreba za koordiniranjem i da se duž cijelog poduzeća trebate pridržavati
rukovodstvenih odluka donesenih u sjedištu. Mislim da će se stvari riješiti jedino na ovaj
način. Postoji još nešto posebno, u mnogim aspektima ljudi se dosta oslanjaju na
sjedište, a to tada stvara veći pritisak na njih. Smatram da bi trebali iskoristiti ovaj
sastanak da zaista istražite i razgovarate o načinima kako bi dobro upravljali stvarima i
da zaista osigurate da novine ostvare uporište u svakodnevnom društvu te da postanu
profitabilne. Ono što želim vidjeti je da vi ovo pretvorite u stvarno, stabilno postojanje;
osmisliti kako dobro upravljati stvarima; omogućavajući Dafa učenicima koji sudjeluju
da zarađuju za život, time će im biti omogućeno da se tome posvete svim srcem; čineći
to još moćnijim za potvrđivanje Fa i spašavanje živih bića. Pronalaženje načina za
isplatu plaća onima koji rade (za novine) je sljedeća stvar koju trebate postići. Ne
možete biti zadovoljni samo s tim da pokrijete minus. Naravno, oni (iz lokalnih izdanja)
koji još prolaze kroz financijske gubitke trebaju, smatram, ozbiljno uložiti trud i marljivo
raditi. Ne možete uvijek zaostajati. Moji Dafa učenici... Svi vi govorite da želite uraditi
ono što što su Dafa učenici pozvani da urade, da zaista imate utjecaj u Fa-ispravljanju i
da pomognete Učitelju da ispravi Fa. Ali kako biste to uspjeli vi se srcem trebate predati
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u to, da u suprotnome ne biste bili teret. Ako to ne možete uspjeti, uzrokovat ćete
smetnje i nećete uspjeti ispuniti vaše obećanje kao Dafa učenici. Jedino kada ovome
uistinu pridate važnost stvari će uspjeti.

Usput ću reći nekoliko riječi o engleskim i drugim ne-kineskim izdanjima Epoch
Timesa. Znam da trenutno postoji dosta izazova, a onaj najprimarniji je nedostatak
radne snage. To je najveći problem. Ono o čemu ja razmišljam je, ako kinesko izdanje
Epoch Timesa može uspjeti da dobro obavi posao, to će istovremeno pomoći da
englesko izdanje proširi svoje tržište i utjecaj. Kinesko izdanje Epoch Timesa je imalo
tako velik utjecaj u društvu da skoro svi znaju o njemu. Ako ga neki ljudi ne mogu čitati,
onda postoje engleska, francuska ili njemačka izdanja za njih. Stoga, uspješno
poslovanje će donijeti pogodne uvjete. Trenutno su stvari zaista teške, budući da ono
kroz što engleske novine sada prolaze je isto kao i što su prošle kineske novine na
početku, najveći problem je nedostatak radne snage. Ako uspijete biti uporni u dobrom
obavljanju poslova sa stvarima koje trebate uraditi, stvari će se postupno razriješiti na
svakoj strani. To je zbog toga što novi učenici, kakav god slučaj bio, neprestano dolaze i
oni će postupno postati zreliji. Jednom kada postanu zreliji mogu se uključiti. Vaš put je
takav u kojem ako možete ići ispravno, pravim koracima, vrata koja su jednom bila
zatvorena će se otvoriti i put će postati širok. Put je isti, o bilo kojem projektu da se
radi. Kada stvari ne napreduju dobro to proizlazi iz loše suradnje ili iz toga da se tome
ne daje prioritet. Ljudske vezanosti su ono što blokira vaš put, stoga je cijeli put bio
neravan i ispunjen neprestanim teškoćama. Zbog toga što je uključeno previše ljudskih
vezanosti, ljudi pokušavaju braniti sebe kada se pojave problemi, umjesto da brane Fa.
Znam da ste uložili ogroman napor i da niste odustali, ali kako god bilo, prije ili kasnije
svi vi ćete morati biti uspješni.

Izdanja Epoch Timesa u drugim jezicima su također vrlo bitna, jer Dafa učenici su jedina
nada za spasenje ljudi svijeta, bez obzira koji kutak svijeta oni naseljavali. To ne bi
funkcioniralo kada bih ja, Li Hongzhi, koji služi kao Učitelj Dafa učenicima, također
preuzeo taj posao. To je nešto što vi trebate uraditi. Moje sudjelovanje će se dogoditi
kasnije, nakon što Fa ispravi ljudski svijet. Prije nego što Fa ispravi ljudski svijet vi
morate spasiti više ljudi i dopustiti da više ljudi svijeta ostane. U procesu objašnjavanja
istine, potvrđivanja Fa i spašavanja živih bića vi omogućavate ljudima da prežive veliku
katastrofu i jedino taj dio ljudske rase će biti vrijedan da vidi, za vrijeme Fa-ispravljanja
ljudskog svijeta, istinsku sliku kozmosa i sve što se dogodilo od stvaranja svijeta. Tek
nakon toga ću započeti Fa-ispravljanje ljudskog svijeta. Mnoge stvari trebaju biti
učinjene kako bi ova dimenzija postojanja mogla biti sačuvana, jer ljudska pitanja zaista
nisu tako jednostavna. Spašavanje živih bića je nešto što vi morate učiniti i tijekom ovog
perioda vama je dan ovaj put kako bi mogli utemeljiti moćnu vrlinu i, s vašim ispravnim
mislima i radnjama, ići prema Ispunjenju. Da se ja još više angažiram onda bih vam
ometao. Neki učenici me žele pronaći kako bi razriješili stvari, bez obzira kako malene
one bile. To se ne računa kao napredak prema Ispunjenju. To je zbog toga što ste vi
Dafa učenici u vremenu Fa-ispravljanja i ova stvar je uređena, stvari će se obaviti u dvije
različite faze – Fa-ispravljanje ljudskog svijeta i kultiviranje za vrijeme Fa-ispravljanja.
Što se tiče kultiviranja za vrijeme Fa-ispravljanja, ono je već stiglo u posljednju fazu;
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većina zlih bića je nestala, a vrijeme kada su okolnosti bile najgore je prošlo. Ova grupa
Dafa učenika ima zadatke i odgovornosti jedinstvene za ovu skupinu, naime, spašavanje
ljudi svijeta i, putem toga, usavršavanje sebe. To je također napredovalo do točke na
kojoj jeste. To je tako. Ako ćemo spašavati više ljudi širom svijeta, moraju biti Dafa
učenici koji to čine. To morate biti vi.

Naravno, uključen je još jedan faktor. Iako su ljudi kontinentalne Kine postali jako loši
nakon što je njihovo razmišljanje pokvareno od strane KPK, a njihove moralne
vrijednosti su potonule; unatoč činjenici da je to društvo prava propast, na tom mjestu
su zaista mnogi reinkarnirani kraljevi iz svake etničke skupine i ere. Ovo uključuje
(kraljeve iz) svih etničkih skupima, a među njima se također nalaze mnogi nebeski
kraljevi koji su se ovdje reinkarnirali. Razlog zbog kojeg je tamo nastao takav nered je taj
da su stare sile kozmosa htjele vidjeti tko će moći izroniti iz tako kaotičnog mjesta. One
bi jedino priznale one koji uspiju dobiti Fa dok su unutar takve opasnosti i pritiska, zato
što su znale da kada jednom ljudsko biće dobije spasenje, to će dovesti do toga da će
nebrojena živa bića iza njega također dobiti spasenje, a to bi također značilo spasenje
za sva ona živa bića i zemaljske narode svih etničkih grupa kojima je on jedno vrijeme
služio kao kralj. Stoga, kada Kinez dobije spasenje to će rezultirati tim da živa bića
mnogih etničkih skupina u ovom svijetu dobiju spasenje. Što Dafa učenici izvan Kine
rade ima odjeka unutar kontinenta. Dafa učenici unutar Kine su napravili fantastičan
posao, istina sada prekriva tamošnji krajolik. Ono što Dafa učenici širom svijeta i Dafa
učenici unutar kontinenta rade je isto, tako da kada objašnjavate istinu ljudima u
kontinentalnoj Kini, snaga toga što radite mora biti značajna. Isto stoji i za izdanja
Epoch Timesa na drugim jezicima širom svijeta koji tamo objašnjavaju istinu; oni
također imaju utjecaja na Kineze i na kinesko društvo i oni isto tako pomažu stvarima
tamo. Ne obraćajte pažnju na to u kojem stadiju se ovo sada nalazi ili kada će prestati
progon. Samo se fokusirajte na zadatak koji je pred vama. Kada bi se zaista sada
završilo, svi bi bili puni kajanja. Sve dok stvari još nisu gotove, sve dok Fa-ispravljanje
ljudskog svijeta nije stiglo, svi vi se samo trebate fokusirati na zadatak pred vama. I dok
radite na spašavanju ljudi, radite sve što trebate raditi, i dajte sve od sebe da postignete
to da stvari koje radite idu bolje i bolje. To radeći, ovo što radite će usavršiti nikog
drugog nego vas - Dafa učenike.

Li Hongzhi 
17.10.2009.

Prijevod na hrvatski, 02.04.2010.

47



Budite marljiviji

Li Hongzhi
Washington DC, 24.07.2010.

(Posjetioci stoje, dugo i glasno plješčući. )

Zaista ste naporno radili! (Učenici entuzijastično plješću i odgovaraju, "Učitelj je
naporno radio!") Dafa učenicima koji su ispunjavali svoju misiju u raznim projektima i
ispunjavali svoje zavjete u odgovarajućim okruženjima i društvenim skupinama, kažem
vam: svi ste radili toliko naporno! (Učenici aplaudiraju entuzijastično.)

Trenutno, čini se da ono što ste rekli ili se zavjetovali o pomaganju Učitelju da ispravi Fa
i spasi živa bića se stvarno obistinilo i objašnjavajući istinu ste odigrali svoju ulogu.
Vidio sam taj uspjeh kao i sve što ste učinili da ispunite vašu misiju. To je jednostavno
izuzetno. Ono što ste napravili nije samo bio bljesak trenutka, niti je stalo samo na
praznoj priči. Sada ste u konačnoj fazi završavanja i ispunjavanja onoga što ste se davno
zavjetovali i na osnovu toga kažem da su Dafa učenici izvanredni. Bez obzira kako na to
netko gleda, prebrodili ste jedan od najzloćudnijih progona. Svi ste vidjeli da ma kako
dugo zlo opstaje i kakve god trikove koristilo, ništa ne pomaže. Postoji nešto, a to je
svima jasno: povijest je mogla na ovom svijetu doći do današnjeg dana, upravo zato što
je bilo predviđeno da Dafa učenici spašavaju živa bića i ova stranica povijesti egzistira
isključivo zbog uspjeha Dafa učenika, s ciljem ispunjavanja vaših zavjeta. Naravno, ne
samo radi ispunjavanja vaših obećanja i zavjeta. Također je povezana sa Fa-
ispravljanjem i sudbinom bezbrojnih života u ovom kozmosu - nešto toliko ogromno.
Ako možete napraviti dobar posao s onim što trebate učiniti, sve u Tri Sfere će dobro
proći te će smetnje s kojima se Učitelj suočava u postupku Fa-ispravljanja biti slabije.

U sprovođenju stvari, unatoč iskušenjima s kojima ste bili suočeni, ono na što ste naišli
ili smetnje prouzročene ljudskim vezanostima dok ste radili zajedno, vi ste bez obzira,
uspjeli. Nadam se da sada na kraju procesa, Dafa učenici će dati sve od sebe da bi
spasili više ljudi i učinili još bolje, tako da njihova moćna vrlina postane još veća. Ne
smijete popustiti i morate činiti to još bolje. Ovaj period u povijesti je u potpunosti
ostavljen Dafa učenicima da bi mogli potvrđivati Fa. Drugim riječima, pozornica
čovječanstva je prepuštena Dafa učenicima. Ne budite zavarani činjenicom da se sve u
ovom svijetu čini kao i inače, ili da se svaka nacija i njeni ljudi ponašaju i komuniciraju
kao i obično, jer sve to zapravo postoji zbog Dafa. Bez obzira koliko proročanstava je o
posljednjim danima čovjeka bilo naslijeđeno iz davne prošlosti, bez obzira na to koliko
su ljudi mogli znati o kraju čovječanstva od vremena kad je Dafa stvorio Tri Sfere, bilo
to očito ili prikriveno, u manjoj ili većoj mjeri; i bez obzira koliko je ljudi formiralo
određene svjetonazore usred stvarnosti u društvu, svi životi zapravo iščekuju konačan
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rasplet, koji se sada odvija i uključuje čovječanstvo. Vidim da sve ide prema finalnoj
etapi. Jedino to što se mnogo ljudi boji priznati takvu stvarnost i njezino progresivno
otkrivanje; da broj života koji trebaju biti spašeni prije dolaska posljednjeg trenutka, još
nije dosegnuo potrebnu količinu; i da još uvijek ima dio Dafa učenika koji ne prate
ritam. To je ključni razlog zašto zadnja faza ovog procesa još nije pokrenuta.

Dakle, drugim riječima, ne smijete popuštati u spašavanju živih bića i trebate napraviti
još bolje i spasiti više ljudi, jer to činiti je naprosto kritično i zapravo strašno važno.
Čovječanstvo trenutno ne vjeruje u bilo što od ovoga o čemu raspravljam, ali čovjek će
uskoro, pomalo shvatiti i sve će postupno postati jasnije. Ljudi će u bliskoj budućnosti
shvatiti da Dafa učenici spašavaju ljude. To je nešto u čemu svakako trebate biti bolji i
činiti sa većom snagom. Dakle ovo zahtijeva da dobro surađujete. Ako u tome ne
uspijete, zlo će zaista iskoristiti vaše slabosti i pretrpjeti ćete velike gubitke. Gubitke,
kako u pogledu individualne kultivacije, tako i u smislu zajedničkih projekata čiji cilj je
spašavanje živih bića.

Kao što znate, ako ne uspijete, inicijative na kojima ste tako naporno radili da ih
započnete, bit će upropaštene od strane zla, obezvrijeđujući cijeli vaš trud. Ako
uspješno ne surađujete, nećete biti u stanju učinkovito napraviti ono što se od Dafa
učenika očekuje da naprave. Ono što se često događa je sljedeće. Kada određene
inicijative traže da svi rade zajedno, prvo što ljudi rade je da se neprestalno prepiru te
se svaka osoba drži vlastitog mišljenja, što na kraju ostavlja stvari neriješene, a
posljedica toga je da Dafa učenici nisu u mogućnosti izvršiti mnogo stvari ili ih čak loše
obave. Za to postoji nekoliko razloga. Rekao sam da su Dafa učenici izvanredni, te da su
kraljevi različitih svijetova, onda naravno da imate vlastite poglede i mnogo
sposobnosti. Međutim, neće funkcionirati ako svatko radi po svome kada je suradnja
potrebna. Kada je potrebno složno djelovati da bi završili nešto, svi trebate raditi na
tome. Pa kako bi točno stvari trebali rješavati? Istina je da pogledi niti jedne osobe nisu
savršeni, niti su ideje bilo koje osobe blistavo besprijekorne. Kod ključnih stvari, kada
netko postavi određena pitanja ili pokuša riješiti određeni problem ili ponudi prijedlog
za poboljšanjem, dok god mislimo da je njegova polazišna točka ispravna i da su stvari
koje treba učiniti generalno ispravne, mi ga trebamo aktivno podržati.

Onda postoje oni koji kažu da izražavaju drugačija mišljenja s ciljem da izazovu bolju
suradnju, pa ako njihova mišljenja nisu prihvaćena, preko toga teško prelaze i kreću
dalje. Međutim, ne bi trebalo biti tako. Ispravne misli Dafa učenika proizlaze iz Fa te za
tvoju kultivaciju nije važno koliko su tebi kao ljudskom biću tvoje ideje dobre i koliko je
sjajan tvoj pristup. Bolje rečeno, tvoja kultivacija se svodi na to, jesi li u stanju imati
ispravne misli kada si suočen sa izazovima. Ako je manjkava zamisao ili pristup koji
netko iznese, tada koordinator sa članovima projekta može organizirati sa tobom
svrsishodnu raspravu. Ali kada ono što si predložio, nije dogovoreno ili prihvaćeno, a ti i
dalje misliš da je tvoj pristup bio neophodan da bi stvari ispale bolje, postaješ bezvoljan
i negativan.

Zapravo, ako su tebi kao Dafa učeniku misli ispravne i ono o čemu razmišljaš je
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kultivacija, o tome kako biti odgovoran ili o tome kako bi nešto trebalo biti učinjeno
ispravno, tada potiho trebaš napraviti sve ono što misliš da nedostaje i učiniti to kako
treba. To je zapravo način na koji Dafa učenik treba raditi. Kada bi svi Dafa učenici
mogli činiti stvari na taj način, sve ostalo bi zasigurno išlo savršeno dobro.

Neki ljudi zbog toga misle, "Kada je već tako, neće li druga osoba pokupiti svu zaslugu?
Neće li sva moćna vrlina njemu pripasti?" Ne, nije tako. Znate da ono što radimo nije
učinjeno da vide ljudska bića, niti da to vidi određeni koordinator projekta ili Dafa
udruge, zar ne?Ako se nadate da će vidjeti Učitelj, a njegovo glavno tijelo nije točno
pred vama, komu se onda nadate da će vidjeti? Činite to pred mnoštvom bogova.
Učiteljeva Zakonska tijela vas također gledaju, a nebrojena živa bića kozmosa su
fiksirala pogled na svaku vašu pojedinu misao i mentalnu aktivnost. Kome se onda
nadate pokazati? Sve one mnoge zapanjujuće stvari koje radite dok potvrđujete Fa su
snimane na ovoj stranici povijesti kozmosa i sve što pripada svakom pojedinom učeniku
nije izostavljeno. Ipak, ako ste fokusirani na površne, uobičajene ljudske stvari, tada ste
vezani i koristite ljudsko razmišljanje. Nemojte pridavati važnost takvim stvarima. Ako
uspijete potiho završiti ono što primjećujete da nedostaje, mirno napraviti ispravno ono
što bi trebali i potiho ispravno uraditi ako otkriješ da je nešto napravljeno nedovoljno
dobro, tada će vam se mnoštvo bogova strahovito diviti i naglasiti da su ove osobe
jednostavno izvanredne. Činiti stvari samo na takav način računa se pod onim što Falun
Dafa učenik treba raditi. Dakle, to je jedan aspekt. Kao Dafa učenici onda, svaki puta
kada je suradnja potrebna, a prepirka i dalje traje, ili se ljudi svađaju i ne dolaze do
odluke, morate obavljati stvari na način koji sam raspravio. Radeći tako, zlo neće moći
smetati.

Također želim naglasiti pitanje koje se tiče Dafa učenika izvan Kine. To je nešto čega se
nisam dotaknuo ranije, jer sam htio da se kalite i pronađete vlastiti put koji ćete pratiti;
s obzirom da su svi Dafa učenici kraljevi sa viših svijetova, svaki se mora prosvijetliti što
mu je činiti, istraživanjem i provjeravanjem kroz Fa. Dakle, kako stvari sada stoje, dano
vrijeme je bilo dovoljno dugo. Već ste prošli kroz vrijeme od deset godina, tako da s
obzirom na ta pitanja, rekao bih dosta, završimo s tim. Pa vam želim reći da od
današnjeg dana, glavni koordinator za svaki projekt - onaj koji projektom upravlja - je
predstavnik tog projekta. To također vrijedi za glavnog koordinatora Dafa udruge svake
regije. On ili ona je njezin predstavnik. Bez obzira što koordinator napravi, od tebe
zahtijeva ili odluči - učini to bezuvjetno. (Oduševljeni pljesak) Počevši od danas.

Učinite to bezuvjetno. Shvaćate li što sam rekao? U mnogo slučajeva, kada ljudi dugo
diskutiraju, samo je potrebno da koordinator o tome izrazi svoj stav, i tako onda to i
napravite. Nadalje, glede mnogo stvari trebao bi moći samo krenuti, bez da se
konzultira s vama, te da vam odredi zadatke. Zašto je to tako? Ranije, kada ste se stalno
prepirali, nisam oko toga izrazio svoje gledište jer sam vam svjesno htio dozvoliti da
očeličite vaše razmišljanje i da uspijete kročiti vlastitim putem. Ali sada je dano dovoljno
vremena, i ono što bi trebali imati, sada imate. Tako da je vrijeme da se to nadiđe.
Sveukupni koordinator odgovara Učitelju i globalnoj Dafa Udruzi i ako nešto iskrsne,
Učitelj ili Dafa udruga će s njime ili njom porazgovarati. On ili ona treba odgovarati
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onima koji su jednu stepenicu iznad. Naši učenici trebaju dovesti u red svoja
kultivacijska stanja i od danas da se više ne kultiviraju gledajući sa jednim okom na
koordinatora. Od sada, ne bi smio kazati ni riječ koliko se dobro koordinator kultivira ili
vodi ljude, i ne bi smio više prema njemu ili njoj bacati poglede. Trebaš se vratiti
kultiviranju samoga sebe, i kultivirati se prema onome što sam upravo rekao. Svi to
trebate činiti. Počnite kultivirati sebe.

Dakle, štogod glavni koordinator projekta - bez obzira kakav projekt vodi - ili
koordinatori Dafa udruga u različitim regijama rade, sve što trebate je slijediti ih i
učiniti isto. Hoće li oni napraviti grešku koja se protivi našim načelima? Neće, oni to
sigurno neće. Ja sam u to potpuno siguran. To mogu vidjeti vrlo jasno, s obzirom da su
Dafa učenici prošli kroz toliko mnogo godina kaljenja. Neće biti problema takve vrste. U
slučaju da takvi problemi zaista i nastanu, Dafa udruga ne bi dvojila bilo koga zamijeniti.
Međutim ne razmišljajte o smijenjivanju ljudi, jer vrlo moguće da je zamjena neizvediva.
(Učenici se smiju) Kaljenje raznih koordinatora Dafa učenika nije lagan pothvat. Nakon
toliko svih godina, Dafa učenici će imati vlastite jedinstvene metode rada i načine
obavljanja stvari. Vi ste kultivatori i u tom pogledu sveukupno niste ravnopravni ili
jednaki običnim ljudima. Tijekom ovih deset godina koordinatori su bili testirani i sada
bih rekao da su prilično zreli. Sada kada sam izliječio ovaj vaš problem, koordinatori će
biti uspješni. Razlog tome je što su napadi od strane vanjskih faktora sada slabi, i
koordinatori će misliti o Dafa stvarima na sveobuhvatan način, bez potrebe da ulažu
glavninu svoje energije na osmišljanje najboljeg načina da izglade odnose između vas i
sa vama. Umjesto toga oni će usmjeravati svoju energiju u provođenje Dafa projekata
do ostvarenja i u nadgledanje da stvari koje Dafa učenici trebaju činiti budu napravljene
uspješno. Njihovo opterećenje će biti umanjeno te će im preostati više vremena da se
usmjere na njihove prave dužnosti. Što se tiče vas Dafa učenika, umjesto što se
fokusirate na koordinatore, trebate te se u potpunosti fokusirati na sebe i kako dobro
surađivati, raditi dobro, i završiti ono što se od vas očekuje. Od danas, takvo bi trebalo
biti stanje stvari. Formalno sam vam to objasnio na ovoj konferenciji, i upravo sam zbog
toga da vam to kažem ovdje danas došao.

Dakle, od danas se trebate promijeniti na način koji sam vam opisao. Čineći tako, što
možemo očekivati? U mnogo slučajeva, odluke će biti hitro donesene, s mnogo snage
ćete stvari provoditi u djelo, te će aktualni zadatak biti brzo dovršen. Ovaj pristup će
koristiti svemu što činimo za spas živih bića i velike promjene će biti viđene u mnogo
stvari koje radimo da potvrdimo Fa, kao i kvaliteta i napredak operacija u svakom od
projekata namijenjenih za spašavanje ljudi. Onda ćemo od danas nadalje na taj način
rješavati stvari o kojima sam upravo govorio.

Budući da je danas ovdje toliko mnogo Dafa učenika, dva sata vjerovatno neće biti
dovoljno, da odgovorim na sve papiriće sa pitanjima, kako to obično činimo na Fa
konferencijama. Tako da, mislim ako imate sastanke poslije za pojedinačne projekte,
mogu doći i govoriti u tom kontekstu, tako da na taj način možemo ciljati određena
pitanja ako ih imate i pozabaviti se njima. Ukoliko imate primjedbi na ovo o čemu sam
upravo raspravljao, možete ih izraziti kroz razne kanale. Ali, ono o čemu razmišljam, svi
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ste ovdje da "pomognete Učitelju ispraviti Fa" - da se izrazim vašim riječima - pa onda
bih pitao, želite li zaista pomoći Učitelju ispraviti Fa? Vi kažete "Bilo što Učitelj kaže, mi
ćemo učiniti" i " Što god Učitelj želi mi ćemo napraviti" Tada ću vam reći: To je ono što
želim! (entuzijastični aplauz)

S obzirom da sam toliko pričao, reći ću još par riječi usput. Govoriti ću, naime o"
Štogod Učitelj želi to ćemo i učiniti." Istina, ponekad će vaša usta reći, bilo što da Učitelj
želi, to ćemo i učiniti, ali čim se suočite sa okolnostima u stvarnom životu, ono što ste
rekli se razrijedi, a da to niste ni spoznali. Uvijek imate svoje mišljenje o stvarima i
smatrate da vaša mišljenja odgovaraju vašim stvarnostima i okolnostima. Ali to nije tako.
Ne smijete zaboraviti: ovaj trenutni period u povijesti je zadržan za Fa-ispravljanje, i
ostavljen je Dafa učenicima da spase živa bića i usavrše sebe. To nije niti blizu
jednostavno kako ljudi zamišljaju sa svojim ljudskim razmišljanjem. Još jedna stvar je da
neki ljudi uvijek misle, "Učiniti ćemo što Učitelj želi, ali učinimo to još malo bolje," i to je
opet slučaj mijenjanja onoga što Učitelj želi. Kada je takav slučaj tu uvijek stupaju
ljudske vezanosti, što služi kao smetnja.

Tu je isto pitanje prodaje karata za Shen Yun predstavu. Rekao sam da se sada
orijentiramo na višu klasu u društvu i samo ako sebe učinimo dijelom glavnog toka u
kulturi, možemo se približiti društvu u cjelini, imati veći učinak, privući više ljudi i živih
bića da dođu biti spašeni. Međutim, ima ljudi koji izlaze sa svakakvim primjedbama, gdje
neki kažu da su cijene karata previsoke. No, to uopće nije tako. Na primjer, jedna od
Shen Yun kompanija, trenutno nastupa po američkoj zapadnoj obali, a cijene se
uglavnom određene na temelju uobičajenih cijena predstava za višu klasu u društvu.
Nije puno ljudi kupovalo karte kada su ih po prvi put počeli prodavati. Za to je postojalo
nekoliko razloga, jedan od kojih je da se mnogo ljudi u srpnju i kolovozu nalaze na
odmorima, studenti pauziraju, a mnoge su imućne obitelji na morskoj obali, neke su
možda na vožnji brodom, dok su drugi negdje na okupljanjima ili posjećuju prijatelje. U
svakom slučaju, zaokupljeni su stvarima te stoga puno ljudi nije u blizini. To znači da će
manje ljudi doći pogledati predstavu. To je srž problema. Ako sada pojeftinite našu
predstavu, svejedno je puno ljudi neće doći pogledati. To je bit svega.

Sa jednim trebate biti načistu. Kada želim da nešto bude učinjeno, definitivno nije za
vašu raspravu je li to ostvarivo ili nije. Ako kažem da treba obaviti na određeni način,
tada se jedino trebate pobrinuti da to i napravite. To je zbog toga kada nešto odlučim to
nije samo puko izricanje nekoliko riječi, niti je pristup koji sam izabrao na bilo koji način
jednostavan. Potrebno je podesiti mnogo stvari, moje vođenje prate čak i božanska bića.
U Fa-ispravljanju se mnogo stvari mijenja, ali ako ih onda izmijenite zbog toga što ne
možete stvari prihvatiti i uvijek ih želite mijenjati, u situaciji će odmah nastati veliki
nered. Čak će i mala promjena prouzročiti zbrku. Ne kažete li da ćete napraviti stvari,
bez obzira na to kako Učitelj želi da ih se učini? (Učenici se smiju) Kako to da onda
imate primjedbe na ono što Učitelj želi da se učini? Da [Učiteljeva zamisao] zaista nije
ostvariva, tada bi Učitelj preuzimao odgovornost! Bez obzira čini li vam se ostvariva ili
ne, samo pokušajte pa ćete vidjeti. Iako mnogi od vas žive u Zapadnom društvu,
zapravo, vi ovo mjesto ne shvaćate. Na ono što se svodi je da trebate promijeniti
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razmišljanje usađeno od strane partijske kulture, i bolje shvatiti kako funkcionira život u
normalnom svijetu izvan Kine. Nemojte dozvoliti da ljudsko razmišljanje uvijek koči
stvari. Kada uistinu i pokušavate rukovati stvarima prema Učiteljevim željama, neće
funkcionirati ako ih ne radite na pravi način. Učitelj je rekao da usmjerite vaše napore
na višu klasu u društvu, a vi ipak i dalje idete na mjesta koja nisu takva. Naravno da neće
biti dobro. Naravno da to znači da istinski ne surađuješ. Ako Učitelj traži rad na višoj
klasi u društvu, onda samo to napravite sa ispravnim mislima i definitivno ćete uspjeti.

Naravno, ovo je bio samo primjer da objasnim stvar. Mnogo je stvari sa kojima niste na
čisto. Postupak shvaćanja se ne smije previše odugovlačiti. Govorenje da ćete "raditi
stvari kako ih čini i Učitelj" nije samo prazna priča. Sa drugim inicijativama [koje ne vodi
Učitelj], kako ih god želite obavljati je vaša stvar, čak i kada ste zapetljani u diskusijama i
suočeni sa različitim mišljenjima. Međutim, kada se radi o stvarima koje Učitelj želi da
se naprave, zaista ne možete raspravljati o tome jesu li one ostvarive ili ne. Postoji
jedino mogućnost da se raspravlja o najboljem načinu kako to napraviti. S time zaista
morate biti na čisto.

Već je prošlo neko vrijeme od kada je prošla zadnja Fa konferencija, bez i da veća nije
održana. To znači da učenici iz različitih regija nisu imali puno prilika da se sastanu.
Čuo sam da je kvaliteta prezentiranih govora prilično dobra i svi misle da Fa
konferencija ide u dobrom pravcu. Za to ima više no jedan razlog. Sve to duguje
činjenici da su Dafa učenici postali sve više i više zreliji, što je posljedica iskušavanja i
mnoge stvari u pogledu Fa principa postaju sve više i više jasnije. Tako da se vaša
kultivacijska stanja nezaobilazno reflektiraju u mnogim stvarima. Kultivacijska stanja
Dafa učenika će u budućnosti još bolje rasti kao i cjelokupna stanja [učenika]. To je
sigurno. Ako se možete svi pridodati i ispuniti očekivanja koja sam upravo opisao, tada
će se sukladno tome kultivacijska stanja učenika u različitim regijama također
transformirati. Znači, od danas nadalje se više nemojte nepotrebno prepirati ili dovoditi
u sumnju stvari koje glavni koordinator u vašoj regiji ili glavni koordinator projekta želi
učiniti. Trebate samo učiniti [to što oni odluče], jer Učiteljeva Zakonska tijela i mnoštvo
bogova vode računa o tome.

Kada sumnjate u glavnog koordinatora, tada zapravo sam projekt dovodite u pitanje.
Kako to? Uzmimo NTDTV kao primjer. Znate tko je u NTDTV-u sveukupni koordinator.
Pretpostavimo da s njime nešto nije u redu, sumnjate u njega, ili kažete da je
neadekvatan i onda ga zamijenite. Da se to dogodi, kažem vam da bi sve na NTDTV-u,
od prvog do današnjeg dana bilo izbrisano i sve što su učinili ljudi uključeni u taj projekt
potvrđujući Fa i spašavajući osjećajna bića, bilo bi uzalud. Nestalo bi. Projekt ne bi
postojao i ništa od ustanovljene moćne vrline ili stvari koje si učinio ne bi vrijedilo.
Toliko je ozbiljno. Netko onda može upitati, kako to da je sveukupni koordinator došao
u priliku upravljati nečim toliko ogromnim. Je li razlog tome što se on kultivirao
posebno dobro? Ne nužno. Radi se o tome da je on projekt započeo, vodi ga i on na
njemu počiva. Svi ostali jednostavno potvrđuju Fa, rade dio za njega i rade najbolje za
njega na tom projektu koji je već bio pokrenut. Srodno je kultivaciji u kompaniji u
običnom drušvu: tvoj šef zbog tebe ne stječe moćnu vrlinu, ali ti ćeš uspostaviti svoju u
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tom okruženju.

Ključno je da se sveukupni koordinator dobro kultivira. Ako ne uspije, to će utjecati na
cjelokupni projekt, a prouzročiti će stagniranje i mnoge teškoće. Dakle, to je ključno.
Međutim, rekavši to, Dafa udruga je odgovorna za njega i Učitelj će razgovarati s njime
ako uoči problem. Tako da se ne trebate oko toga brinuti. Ulozi su zaista tako veliki za
sveukupnog koordinatora u bilo kojem projektu. Što se ostalih tiče, ne smijete
zamjenjivanjem te osobe potpuno negirati svu vašu kultivaciju na tom projektu u
posljednjih deset godina i počinjati opet sve ispočetka, jer nemamo toliko vremena ili
iste prilike kao što smo nekada imali. Ne smijete uništiti vašu moćnu vrlinu - moćnu
vrlinu koju ste vi ustanovili - ili dostignuća koje ste imali potvrđujući Fa, ili sve što ste
predvodili spašavajući živa bića. Stoga ne biste više trebali niti pomisliti na stvari poput
zamjenjivanja nekoga ili što ćete napraviti ako je koordinator neprikladan. Kada bi
slijedeći takve misli zaista nešto i napravili po tom pitanju, time pogođene stvari bi bile
ogromne i sve što ste od početka do kraja učinili bilo bi uzaludno. Kada bi međutim,
osoba koja je glavni koordinator stvarno i napravila nešto loše i da ona uistinu ne
odgovara, Učitelj će imati alternativne načine da to razriješi. Ako bi zbilja nekoga i
zamijenio, imao bih podršku mnoštva bogova i stvari bi bile nanovo usklađene, tako da
ne bi gubio svoju moćnu vrlinu. Međutim to nisu promjene koje se mogu olako učiniti.
Glavni koordinator apsolutno ne smije biti promijenjen samo tako. Dokle god on nije
napravio golemu grešku ili prešao na suprotnu stranu, on apsolutno ne može biti
smijenjen.

Danas sam obznanio ovaj problem. Uzeo sam NTDTV kao primjer, ali to je bila samo
ilustracija. Rečeno vrijedi za sve ostale postojeće projekte. Nemojte očekivati samo od
koordinatora da se kultivira. Od današnjeg dana, ne smijete više tražiti nedostatak u
koordinatoru. Kada bi se na normalnom poslu uvijek mrštili na vašeg šefa, brzo bi dobili
otkaz. Zašto nisam promijenio koordinatore nakon svih ovih godina? Iskušavao sam ih
kao prvo. Kao drugo, on ili ona su krajnje ključni za taj projekt. Zamijenite tu osobu i
projekt više ne postoji. Sve bi sagrađeno kasnije bilo nešto novo, od početka, i sve ono
što su Dafa učenici prethodno napravili na tom projektu bi bilo izbrisano i ne bi više
postojalo. Toliko je to kritično. Trebate cijeniti sve ono što ste napravili jer je to jednako
vrednovanju sebe samog! Zapamtite Učiteljeve riječi! (Pljesak)

To je sve što ću reći. Hvala vam svima! ( Topli pljesak ) Našim Dafa učenicima,
angažiranim na različitim projektima, koji nisu koordinatori ali moraju zajedno raditi,
trebate stvarno, počevši od danas, raditi skupa dobro i odgovoriti zahtjevima
napredovanja Fa-ispravljanja. Nadam se da ćete svi bolje činiti. Vi svi ste izvanredni.
Prebrodili ste najteže i najzloćudnije okolnosti, štoviše, cijelim ste putem pa sve do
danas potvrđivali Fa, objašnjavali istinu i spašavali živa bića. Možda još ne vidite opseg
vaše moćne vrline, međutim živa bića ovog kozmosa, već gledaju na vas sa poštivanjem
kojeg zaslužujete.

Hvala vam svima! (Publika stoji, plješčući dugo i glasno.)
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Li Hongzhi 
24.07.2010.

Prijevod na hrvatski, 12.09.2016.
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